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1. BÖLÜM 
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   Konak/İZMİR                                                        
                          (İzBB Meclis Toplantı Salonu) 
 

 I. BAŞKAN TARAFINDAN MECLİSİN AÇILIŞI 
 

 II. ÇEVRE, ŞEHİRCİLİK VE İKLİM DEĞİŞİKLİĞİ BAKANLIĞI GENELGESİ 
DOĞRULTUSUNDA YAPILAN YURT DIŞI GÖREVLENDİRMELERE İLİŞKİN 
BİLGİLENDİRMELER  

 1. İspanya Barcelona'da 15-17 Kasım 2022 tarihinde düzenlenmiş olan "Smart City Expo World 
Congress 2022 Kongresi”ne Kurumumuzu temsilen Bilgi İşlem Dairesi Başkanlığına bağlı Entegre 
Sistemler Şube Müdürü Vekili Gülhan SARUHAN ve Yazılım Şube Müdürü Vekili Emre IŞIN 
katılmıştır. Kongreye ait Heyet Raporu Meclisimizin bilgilerine arz olunur. Mustafa Tunç SOYER 
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı. (Bilgi İşlem Dai.Bşk.E.1082260) 
 

 2. 05-10 Aralık 2022 tarihlerinde Almanya'nın Rehau kasabasındaki Rehau Firmasının 3. Ray Sistemi 
Fabrika kabul testlerine, ''İzmir Hafif Raylı Sistemi 4. Aşama F.Altay-Narlıdere Kaymakamlık Arası 
Yapım İşi'' kapsamında, Daire Başkanlığımız bünyesinde görev alan Elektrik Elektronik Mühendisi 
Fırat SÜMERKAN, Elektronik Teknikeri Murat GÜLCEMAL, Makine Mühendisi Özgün ÖZKAN, 
Harita Mühendisi Osman BALIKAY ve Mimar Pınar ÖZMEN katılmışlardır. Sayın Meclisimizin 
bilgilerine arz ederim. Mustafa Tunç SOYER İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı. (Raylı Sistem Dai. 
Bşk. E.1093691) 
 

 3. "İzmir Hafif Raylı Sistemi 4. Aşama F. Altay Narlıdere Kaymakamlık Arası Yapım İşi" kapsamında 
Voestalpine VAE GmbH firmasından temin edilecek demiryolu makasları için 07 - 13 Kasım 2022 
tarihleri arasında Avusturya'nın Zeltweg şehrinde yapılmış olan fabrika kabul testlerine İnşaat 
Mühendisi Enver Murat ÜNVER, Jeoloji Mühendisi Emre GÜRLER, Harita Teknikeri Sefa 
ÖZTÜRK ve Harita Teknikeri Gürkan AYDOĞDU katılmışlardır. Sayın Meclisimizin bilgilerine arz 
olunur. Mustafa Tunç SOYER İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı. (Raylı Sistem Dai. Bşk. E. 
1096468) 
 

 III. BAŞKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERİN GÖRÜŞÜLMESİ 
 1. Seferihisar Belediye Meclisinin 06/12/2022 tarihli, 112 ve 113 sayılı Meclis Kararlarına konu; 

Tepecik Mahallesi, 1025 Sokakta bulunan yeşil alana "Atatürk Parkı" isminin verilmesi hususunun 
görüşülmesi. (Park ve Bahçeler Dai.Bşk.E.1092927)  
 

 2. Kentimizde yağmur suyu hasadının yaygınlaşması ve bu kültürün gelişmesi için İzmir Büyükşehir 
Belediyesi tarafından yürütülecek "Yağmursuyu Hasadı Projesi” kapsamında vatandaşlarımızdan 
gelen talepleri karşılamak üzere depo ve ekipman hibe/tahsis edilmesini düzenleyen ve önerge ekinde 
yer alan "Yağmursuyu Hasadı Projesi" ile Büyükşehir Belediyemizin vatandaşlarımıza ekipman 
desteği/tahsisi ve rehberlik başta olmak üzere ortaklaşa bir şekilde projeyi yürütebilmesi hususunun 
görüşülmesi. (İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Dai.Bşk.E.1093210) 
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 3. Belediye Meclisimizin 09/12/2019 tarihli ve 05.1082 sayılı Kararının iptal edilerek Çiğli ilçesi, 
Küçükçiğli Mahallesi, 1888 no’lu (3.609,95 m²) taşınmazdaki Belediyemize ait 100978/360995 
(1.009,78 m²) hissenin, imar planındaki amacı doğrultusunda kullanılmak üzere, İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü adına 25 yıl süre ile bedelsiz tahsisi hususunun görüşülmesi. (Emlak Yönetimi 
Dai.Bşk.E.1091767) 
 

 4. Emlak Yönetimi Dairesi Başkanlığının talebi doğrultusunda; yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama 
İmar Planında, bir kısmı "Mezarlık Alanı" kullanım kararına isabet eden; Torbalı ilçesi, Atalan 
Mahallesi, 349 no’lu parselin kısmen kamulaştırma işlemlerinin yapılabilmesi için, Belediyemizin 
2020-2025 yıllarını kapsayan 10. Beş Yıllık İmar Programına ek olarak alınması hususunun 
görüşülmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1089703) 
 

 5. Emlak Yönetimi Dairesi Başkanlığının talebi doğrultusunda; yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama 
İmar Planında "30 m’lik Taşıt Yolu" kullanım kararında kalan; Çeşme ilçesi, Alaçatı Mahallesi, 148 
ada 18 no’lu parselin kamulaştırma işlemlerinin yapılabilmesi için Belediyemizin 2020-2025 yıllarını 
kapsayan 10. Beş Yıllık İmar Programına ek olarak alınması hususunun görüşülmesi. (İmar ve 
Şehircilik Dai.Bşk.E.1092552) 
 

 6. Buca Belediye Meclisinin; yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planında "10 m’lik Taşıt 
Yolu ve Yeşil Alan" kullanım kararlarına isabet eden; Kızılçullu Mahallesi, 298 ada, 50 parselin zemin 
kamulaştırma işlemlerinin yapılabilmesi için, Buca Belediyesinin 2020-2024 yıllarını kapsayan VII. 
Beş Yıllık İmar Programına ek olarak alınmasına yönelik, 03/11/2022 tarihli ve 158 sayılı Kararı ile 
uygun görülmüş olup, konunun İlçe Belediyelerinin imar programlarına ilişkin olarak alınan Belediye 
Meclisimizin 14/06/2013 tarihli ve 05.863 sayılı Kararı doğrultusunda görüşülmesi. (İmar ve 
Şehircilik Dai.Bşk.E.1085358) 
 

 7. Belediye Meclisimizin 12/09/2022 tarihli ve 05.983 sayılı Kararı ile uygun görülerek onanan ve 
26/10/2022-24/11/2022 tarihleri arasında 1 ay süre ile askıya çıkarılan, Torbalı OSB İlave Alanı 
1/25000 ölçekli İzmir Büyükşehir Bütünü Çevre Düzeni Planı Değişikliğine 1572 parsele ilişkin 
Mustafa ÖĞÜT tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (İmar ve Şehircilik 
Dai.Bşk.E.1093652) 
 

 8. Belediye Meclisimizin 12/09/2022 tarihli ve 05.983 sayılı Kararı ile uygun görülerek onanan ve 
26/10/2022-24/11/2022 tarihleri arasında 1 ay süre ile askıya çıkarılan Torbalı OSB İlave Alanı 
1/25000 ölçekli İzmir Büyükşehir Bütünü Çevre Düzeni Planı Değişikliğine 1572 parsele ilişkin 
Selahattin TAŞCAN tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (İmar ve Şehircilik 
Dai.Bşk.E.1093676) 
 

 9.  Belediye Meclisimizin 12/09/2022 tarihli ve 05.983 sayılı Kararı ile uygun görülerek onanan ve 
26/10/2022-24/11/2022 tarihleri arasında 1 ay süre ile askıya çıkarılan, Torbalı OSB İlave Alanı 
1/25000 ölçekli İzmir Büyükşehir Bütünü Çevre Düzeni Planı Değişikliğine Yusuf ŞAHİN tarafından 
askı süresi içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1094118) 
 

 10. Tire ilçesi, Derebaşı Mahallesi, 1180 numaralı parselin bir kısmının "Akaryakıt ve Servis 
İstasyonu Alanı" olarak belirlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı önerisi. (İmar ve 
Şehircilik Dai.Bşk.E.1069071) 
 

 11. Belediye Meclisimizin 12/09/2022 tarihli ve 05.991 sayılı Kararı ile uygun görülerek 24/10/2022-
22/11/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan; Menderes ilçesi, Gümüldür Atatürk, Gümüldür Fevzi 
Çakmak, Gümüldür İnönü Mahalleleri sınırları içerisinde yer alan 50 hektarlık alanda hazırlanan, 
1/5000 ölçekli Nazım İmar Planına İsmail Hakkı ERKANİ tarafından askı süresi içerisinde yapılan 
itirazın incelenmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1083207) 
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 12. Urla ilçesi, Gülbahçe Mahallesi ve Karapınar Mevkiine ait Urla Belediyesinin 10/12/2021 tarihli 
ve 35354 sayılı Yazısı ile Belediyemize iletilen; Kıyı Kanunu ve eki Yönetmelik hükümleri 
doğrultusunda tespitleri kapsayan ve buna göre hazırlanan Meclis Kararı eki kısmi yapılaşma 
paftalarının Belediye Meclisimizin 17/03/2022 tarihli ve 05.343 sayılı Kararı doğrultusunda 
hazırlanan, 1/5000 ölçekli Koruma Amaçlı Nazım İmar Planı Değişikliğine; Gülbahçe Mahallesi 376 
ada, 2 parselde ikamet etmekte olan Recep ŞİPAL tarafından, söz konusu parselin "Park" kullanım 
kararının "Konut Alanı" olarak değiştirilmesine yönelik askı süresi içerisinde yapılan itirazın 
incelenmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1087699) 
 

 13. Kültür ve Turizm Bakanlığı Kültür Varlıkları ve Müzeler Genel Müdürlüğü 2019 Yılı Yatırım 
Programı kapsamında yürütülen "Ödemiş Lübbey Köyü Koruma Amaçlı İmar Planı Yapımı İşi"nin 4. 
Aşaması kapsamında kalan ve işin özel teknik şartnamesinde, "Koruma Amaçlı Nazım ve Uygulama 
İmar Planları ile Plan Kararları, Koruma Amaçlı İmar Planının Uygulanmasına Yönelik Yönetim 
Modeli Üretimi" olarak tanımlanan dokümanlar kapsamında, Ödemiş-Lübbey 1/5000 ölçekli Koruma 
Amaçlı Nazım İmar Planı önerisinin, 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu 
kapsamında işlem yapılmak üzere görüşülmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1087418) 
 

 14. Vakıflar Genel Müdürlüğü İzmir Bölge Müdürlüğünün yazısı doğrultusunda; Tire ilçesi, Bahariye 
Mahallesi, 931 ada 8 parselin "İbadet Alanı" olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli 
Nazım İmar Planı Değişikliği önerisinin, 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu 
kapsamında işlem yapılmak üzere görüşülmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1087598) 
 

 15. Seferihisar ilçesi, Düzce Mahallesi, 1/5000 ölçekli 3. Derece Arkeolojik Sit Alanı ve Etkileşim 
Geçiş Alanı Koruma Amaçlı İmar Planı Revizyonu önerisinin; 2863 sayılı Kültür ve Tabiat 
Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında işlem yapılmak üzere görüşülmesi. (İmar ve Şehircilik 
Dai.Bşk.E.1087155) 
 

 16. Bayındır ilçesi, Canlı Yerleşimi Cumhuriyet ve Atatürk Mahallelerini kapsayan alana yönelik, 
İzmir İli Bayındır İlçesi Canlı Mahallesi 1/5000 ölçekli İlave ve Revizyon Nazım İmar Planı önerisi. 
(İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1093925) 
 

 17. Selçuk Kentsel+3.Derece Arkeolojik Sit Alanı ve Etkileşim Geçiş Sahası 1/5000 ölçekli Koruma 
Amaçlı Nazım İmar Planı ve Plan Açıklama Raporu önerisinin, 2863 sayılı Kültür ve Tabiat 
Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında işlem yapılmak üzere görüşülmesi. (İmar ve Şehircilik 
Dai.Bşk.E.1089609) 
 

 18. Kınık ilçesi merkezinde Aşağı, Fatih, Türkcedit ve Yukarı Mahallesi sınırlarında kalan yaklaşık 11 
ha'lık alanı kapsayacak şekilde Mülga İzmir 2 Numaralı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Bölge 
Kurulunun Kararı ile belirlenmiş olan Kentsel Sit Alanına yönelik hazırlanan 1/5000 ölçekli Koruma 
Amaçlı İmar Planı önerisinin; 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında 
işlem yapılmak üzere görüşülmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1082428) 
 

 19. Belediye Meclisimizin 12/09/2022 tarihli ve 05.999, 05.1000 ve 05.1001 sayılı Kararları ile uygun 
görülerek, 07/10/2022 tarihinde onaylanan ve 24/10/2022-24/11/2022 tarihlerinde askıya çıkarılan 
1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliğine askı süresi içerisinde TMMOB Mimarlar Odası 
İzmir Şubesi tarafından yapılan itirazın incelenmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1090410) 
 

 20. Belediye Meclisimizin 12/09/2022 tarihli ve 05.999, 05.1000 ve 05.1001 sayılı Kararları ile uygun 
görülerek, 07/10/2022 tarihinde onaylanan ve 24/10/2022-24/11/2022 tarihlerinde askıya çıkarılan 
1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliğine askı süresi içerisinde Güvenç ACARKAN, Yaşar 
ÜREMİŞ ve Güzelbahçe Kültür Çevre ve Güzelleştirme Derneği tarafından yapılan itirazların 
incelenmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1090451) 
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 21. Konak ilçesi, Gürçeşme Mahallesi, yürürlükteki imar planında Cami Alanı olarak belirlenmiş olan 
43452 ada, 8 parselde, Fen İşleri Dairesi Başkanlığımızın proje çalışmaları doğrultusunda, 10.00 m x 
4.00 m ebatlarında bir adet "Trafo Alanı" belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı 
Değişiklik önerisi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1086133) 
 

 22. Karşıyaka Belediye Meclisinin; Karşıyaka ilçesi sınırları içinde Belediye Meclisimizin 
14/07/2021 tarihli ve 05.828 sayılı Kararı ile onaylanan "Mevcut Plandaki Durumu Korunacak 
Alanlar (K)" sınırları dışında bulunan ve 30 Ekim 2020 tarihinde yaşanan deprem sonrası 7269 sayılı 
Kanun kapsamında ağır ve orta hasarlı olarak tespit edilen ruhsatlı yapılara ilişkin imar uygulaması 
taleplerinde, "Mevcut Plandaki Durumu Korunacak Alanlar (K)" sınırları içinde yer alan ağır ve orta 
hasarlı olarak tespit edilen ruhsatlı yapılardaki uygulamalarla farklılığı önlemek adına Belediye 
Meclisimizin 14/07/2021 tarihli ve 05.828 sayılı Kararı ile onaylanan "Mevcut Plandaki Durumu 
Korunacak Alanlar (K)"da uygulamalara yönelik iş ve işlemleri belirleyen 1/1000 ölçekli Uygulama 
İmar Planı Notlarının "B-Uygulamaya Esas Hükümler" ile "C-Özel Hükümler" bölümünün 
uygulanmasına yönelik, 03/10/2022 tarihli ve 252 sayılı Kararının görüşülmesi. (İmar ve Şehircilik 
Dai.Bşk.E.1084629) 
 

 23. Ödemiş Belediye Meclisinin 23/10/2022 tarihli ve 05.214 sayılı Kararı uygun görülen; Ödemiş 
ilçesi kent merkezindeki otopark sorununa çözüm olarak Cumhuriyet Mahallesi, 1225 ada, 502 
parselde "Belediye Hizmet Alanı" plan kararında kalan taşınmazı kapsayan alanda yer altı otoparkı 
belirlenmesine ve imar hatlarının yeniden düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli 
Uygulama İmar Planı Değişikliği önerisinin, 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma 
Kanunu kapsamında işlem yapılmak üzere görüşülmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1084173) 
 

 24. Kemalpaşa Belediye Meclisinin 03/10/2022 tarihli ve 160 sayılı Kararıyla uygun görülen; 
Armutlu, Hürriyet Mahallesi, 49 O 2d pafta, 53 ada ve çevresinde Gelişme Konut Alanları, Lise 
Alanı, Taşıt ve Yaya Yollarının yeniden düzenlenmesine yönelik, hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama 
İmar Planı Değişikliği önerisi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1090427) 
 

 25. Menderes Belediye Meclisinin 06/10/2022 tarihli ve 228 sayılı Kararı ile uygun görülen, 
Gümüldür Atatürk, Gümüldür Fevzi Çakmak, Gümüldür İnönü Mahallesine yönelik hazırlanan 
1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı önerisi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1091821) 
 

 26. Vakıflar Genel Müdürlüğü İzmir Bölge Müdürlüğünün yazısı doğrultusunda; Tire ilçesi, Bahariye 
Mahallesi, 931 ada, 8 parselin "İbadet Alanı" olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan ve Tire 
Belediye Meclisinin 03/10/2022 tarihli ve 68 sayılı Kararı ile uygun görülen 1/1000 ölçekli Uygulama 
İmar Planı Değişikliği önerisinin, 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu 
kapsamında işlem yapılmak üzere görüşülmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1087639) 
 

 27. Urla Belediye Başkanlığının 11/10/2022 tarihli ve E.71121 sayılı yazısı ekinde Belediye 
Başkanlığımıza iletilen, Urla ilçesi, Güvendik Mahallesi, 2495 ada 1 parselin Yaya Yolunda kalan 
kısmının "Konut Alanı" olarak belirlenmesi ve parselin kuzeyinde ve kuzeybatısında yer alan dere 
güzergâhı ile çevresindeki yaya yollarının ve yeşil alanların düzenlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli 
Çeşmealtı Revizyon İmar Planı Değişikliği önerisi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1090147) 
 

 28. İzmir Valiliği Gençlik ve Spor İl Müdürlüğünün talebi doğrultusunda, Urla Belediye 
Başkanlığının 20/10/2022 tarihli ve 72272 sayılı Yazısı ekinde Belediye Başkanlığımıza iletilen; 
Yenikent Mahallesinde yer alan ve yürürlükteki imar planında Spor Eğitim Merkezi alanında kalan 
3302 ada, 4 parseldeki E:0.40 değerinin, E:1.00 olarak belirlenmesine ve kuzeyinde yer alan 3302 ada 
2 ve 3 parseller arasında 7 metre genişliğinde “Yaya Yolu” belirlenmesine yönelik 1/1000 ölçekli 
Uygulama İmar Planı Değişikliği önerisi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1095200) 
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 29. Narlıdere Belediye Meclisinin 03/10/2022 tarihli ve 97 sayılı Kararı ile uygun görülen; Altıevler 
Mahallesi, 6728 ada, 4 parselin kuzeyinde yer alan Mahalle Oyun Alanında 6.91 metre x 8.00 metre 
ebatlarında Trafo Yeri belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliği 
önerisi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1086487) 
 

 30.  Seferihisar Belediye Meclisinin 12/10/2022 tarihli ve 108 sayılı Kararı ile uygun görülen; Düzce 
Mahallesi, 1/1000 ölçekli 3. Derece Arkeolojik Sit Alanı ve Etkileşim Geçiş Alanı Koruma Amaçlı 
İmar Planı önerisinin; 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında işlem 
yapılmak üzere görüşülmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1087274) 
 

 31. Çeşme Belediye Meclisinin 04/10/2022 tarihli ve 137 sayılı Kararı ile uygun görülen; Reisdere 
Mahallesi, 24 N 3 paftasında yer alan "Park Alanı"nda 8.00 m x 4.00 m ebatlarında "Trafo Alanı" 
belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliği önerisi. (İmar ve Şehircilik 
Dai.Bşk.E.1088233) 
 

 32. Çeşme Belediye Meclisinin 04/10/2022 tarihli ve 138 sayılı Kararı ile uygun görülen; Reisdere 
Mahallesi, 23 O 1 paftasında yer alan "Park Alanı"nda 8.00 m x 4.00 m ebatlarında "Trafo Alanı" 
belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişiklik önerisi. (İmar ve 
Şehircilik Dai.Bşk.E.1086085) 
 

 33. Çeşme Belediye Meclisinin 04/10/2022 tarihli ve 142 sayılı Kararı ile uygun görülen; Reisdere 
Mahallesi, 24 N 3 paftasında yer alan "Park Alanı"nda 8.00 m x 4.00 m ebatlarında "Trafo Alanı" 
belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliği önerisi. (İmar ve Şehircilik 
Dai.Bşk.E.1071611) 
 

 34. Bayındır Belediye Meclisinin 04/03/2022 tarihli ve 53 sayılı Kararı ile uygun görülen; Canlı 
Mahallesi 1/1000 ölçekli İlave ve Revizyon Uygulama İmar Planı önerisi. (İmar ve Şehircilik 
Dai.Bşk.E.1095316) 
 

 35. Güzelbahçe Belediye Meclisinin 02/11/2022 tarihli ve 81 sayılı Kararı ile uygun görülen; 
Kahramandere Mahallesi, 1641 ada, 3 parselin doğusunda kalan Yeşil Alanda 5.00 metre x 8.00 metre 
ebatlarında Trafo Yeri belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliği 
önerisi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1084628) 
 

 36. Kınık Belediye Meclisinin 04/10/2022 tarihli ve 10.50 sayılı Kararı ile uygun görülen; Kınık ilçesi 
merkezinde Aşağı, Fatih, Türkcedit ve Yukarı Mahallesi sınırlarında kalan yaklaşık 11 ha'lık alanı 
kapsayacak şekilde mülga İzmir 2 Numaralı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunun 
kararı ile belirlenmiş olan Kentsel Sit Alanına yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı 
İmar Planı önerisinin; 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında işlem 
yapılmak üzere görüşülmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1082465) 
 

 37. Selçuk Belediye Meclisinin 08/09/2022 tarihli ve 117 sayılı Kararı ile uygun görülen; 1/1000 
ölçekli Koruma Amaçlı Revizyon İmar Planı, Plan Notları ve Plan Açıklama Raporu önerisi, 
Kentsel+3.Derece Arkeolojik Sit Alanı 1/500 ölçekli Yerleşim Planı önerisinin; 2863 sayılı Kültür ve 
Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında işlem yapılmak üzere görüşülmesi. (İmar ve 
Şehircilik Dai.Bşk.E.1089680) 
 

 38. Belediye Meclisimizin 10/10/2022 tarihli ve 05.1194 sayılı Kararında sehven “Egekent 
Mahallesinde ‘Rekreasyon Alanı’nda” şeklinde yazılan ifadenin “Egekent Mahallesinde Park 
Alanında” olarak, “12.63 m x 9.89 m” şeklinde yazılan ifadenin “12.50 m x 9.89 m” olarak tashih 
edilmesi ve aynı kararda geçen Çiğli ilçesi, Çağdaş Mahallesindeki Ticaret Alanında 9.23 m x 11.12 
m ebatlarında ayrılan Trafo Alanının yeniden değerlendirilmesi hususunun görüşülmesi. (İmar ve 
Şehircilik Dai.Bşk.E.1082555) 
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 39. Belediye Başkanımız Sayın Tunç SOYER ve beraberindeki bir heyetin 18-22 Aralık 2022 tarihleri 
arasında Kurumumuzun kardeş kent ilişkisinin bulunduğu Almanya'nın Bremen kentine bir iadeyi 
ziyaret gerçekleştirmesi planlandığı ve bu bahisle söz konusu etkinlikte Başkanlık Makamına eşlik 
etmek üzere Dış İlişkiler Şube Müdürlüğünde görev yapan İZENERJİ A.Ş. personeli S. Serkan 
NEBİOĞLU'nun görevlendirilmesi, 18-22 Aralık 2022 tarihlerinde görevli-izinli sayılması, S. Serkan 
NEBİOĞLU'na seyahatte gri pasaport temin edilmesi, 6245 sayılı Harcırah Kanunu kapsamında 
uluslararası ulaşım (havayolu ile), şehir içi ulaşım, konaklama, harcırah ve diğer yasal giderlerin 
(pasaport harcı, yurt dışı çıkış harcı, alan vergisi, seyahat sigortası, Covid-19 PCR testleri vb.) Dış 
İlişkiler Şube Müdürlüğü Bütçesi "3.3.3.1 Yurt Dışı Geçici Görev Yolluğu" harcama kaleminden 
karşılanması hususları Sayın Meclisimizin tensiplerine sunulmuş ve Meclisimizin 28/11/2022 tarihli 
ve 05.1411 sayılı Kararında görevlendirmenin uygun olduğu ifade edilmiş; ancak söz konusu 
görevlendirme kapsamında adı geçen personelin Bremen'de gerçekleşecek Forum öncesi gerekli 
düzenleme ve çalışmaları yapmak maksadıyla daha önce gitmesi gerekli hale geldiğinden aynı haklar 
saklı kalmak suretiyle Dış İlişkiler Şube Müdürlüğü İZENERJİ A.Ş. personeli Sami Serkan 
NEBİOĞLU'nun görevlendirme tarihlerinin 15-23 Aralık 2022 şeklinde güncellenmesi ve bu 
tarihlerde görevli-izinli sayılması hususlarının görüşülmesi. (Dış İliş. ve Turizm Dai. Bşk. E.1097262) 
 

 40. Emlak Yönetimi Dairesi Başkanlığının talebi doğrultusunda; yürürlükteki 1/1000 ölçekli 
Uygulama İmar Planında "20 m’lik Taşıt Yolu, Park, 7 m’lik Yaya Yolu" kullanım kararlarında kalan; 
Bornova ilçesi, Laka Mahallesi, 549, 552, 553 parseller ile Bayraklı ilçesi, Osmangazi Mahallesi, 238 
ada, 88 parselin "20 m’lik Taşıt Yoluna" isabet eden kısımlarında kamulaştırma işlemlerinin 
yapılabilmesi için Belediyemizin 2020-2025 yıllarını kapsayan 10. Beş Yıllık İmar Programına ek 
olarak alınması hususunun görüşülmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1080961) 
 

 41. Seferihisar ilçesi, Sığacık Bölgesinde, Belediye Meclisimizin 12/08/2022 tarihli ve 05.934 sayılı 
Kararı ile uygun görülerek onanan ve 24/10/2022-22/11/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan 
1/25.000 ölçekli İzmir Büyükşehir Bütünü Çevre Düzeni Planı Değişikliğine, Sığacık Mahallesi, 3919 
ada, 13 parselin maliki Evren GÜNEY, 3919 ada 15 parselin maliki Muharrem ECER, 3919 ada, 16 
parselin maliki Osman ÖZKAN tarafından, parsellerin plan değişikliği onama sınırı dışında 
bırakılmasına ilişkin askı süresi içerisinde yapılan itirazların incelenmesi. (İmar ve Şehircilik 
Dai.Bşk.E.1097507) 
 

 42. Kemalpaşa ilçe sınırları içerisinde 10 noktayı kapsayan alanda 1/25.000 ölçekli İzmir Büyükşehir 
Bütünü Çevre Düzeni Planı Değişikliği önerisi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1096275) 
 

 43. "Seferihisar İlçesi, Sığacık ve Batı Akarca Planlama Bölgesi 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı" 
Belediye Meclisimizin 12/08/2022 tarihli ve 05.940 sayılı Kararı ile değişiklikle uygun görülerek 
onanan ve 24/10/2022-22/11/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Seferihisar İlçesi, Sığacık ve 
Batı Akarca Planlama Bölgesi 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planına; Sığacık Mahallesi, 3913 ada, 5 
parselin maliki Ufuk İÇÖZ tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (İmar ve 
Şehircilik Dai.Bşk.E.1097741) 
 

 44. "Seferihisar İlçesi, Sığacık ve Batı Akarca Planlama Bölgesi 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı" 
Belediye Meclisimizin 12/08/2022 tarihli ve 05.940 sayılı Kararı ile değişiklikle uygun görülerek 
onanan ve 24/10/2022-22/11/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Seferihisar İlçesi, Sığacık ve 
Batı Akarca Planlama Bölgesi 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planına; Sığacık Mahallesi, 97 ada 13 
parselin maliki Umur Kemal OZANOĞULLARI tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın 
incelenmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1097720) 
 
 

 45. Seferihisar İlçesi, Sığacık ve Batı Akarca Planlama Bölgesi 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı" 
Belediye Meclisimizin 12/08/2022 tarihli ve 05.940 sayılı Kararı ile değişiklikle uygun görülerek 
onanan ve 24/10/2022-22/11/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Seferihisar İlçesi, Sığacık ve 
Batı Akarca Planlama Bölgesi 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planına; Sığacık Mahallesi, 3902 ada, 3 
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parselin maliki vekili Av. Murat KARADAĞ, 3926 ada, 6 parselin maliki Berkay SÜTÇÜ, 3903 ada, 
1 parselin maliki vekili Av. Ceren TÜRER UYKAL, 3903 ada, 2 ve 3 parsellerin malikleri Sermin 
SALMAN, Kemal SALMAN, Mehmet Kenan SALMAN ve Sinan SALMAN tarafından askı süresi 
içerisinde yapılan itirazların incelenmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1097620) 
 

 46. Torbalı Belediye Meclisinin 07/11/2022 tarihli ve 120 sayılı Kararı uygun görülen; Torbalı İlçe 
Merkezi 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Revizyonu Plan Uygulama Hükümlerinin Belediye 
Hizmet Alanı başlıklı 2.2.4. maddesinin yeniden düzenlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama 
İmar Planı Plan Notu Değişikliği önerisi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1091744) 
 

 47. Urla Belediye Başkanlığının 24/10/2022 tarihli ve E-72659 sayılı yazısı ekinde Belediye 
Başkanlığımıza iletilen; Yenice Mahallesi, 3392 ada 1 parsele ilişkin hazırlanan, 1/1000 ölçekli 
Uygulama İmar Planı Değişikliği önerisinin; 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma 
Kanunu kapsamında işlem yapılmak üzere görüşülmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1093509) 
 

 48. "Seferihisar İlçesi, Sığacık ve Batı Akarca Planlama Bölgesi 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı" 
Belediye Meclisimizin 12/08/2022 tarihli ve 05.940 sayılı Kararı ile değişiklikle uygun görülerek 
onanan ve 24/10/2022-22/11/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Seferihisar İlçesi, Sığacık ve 
Batı Akarca Planlama Bölgesi 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planına; Seferihisar İlçesi, Sığacık 
Mahallesi, 4077 ada, 2 parselin maliki SEMİAŞ İNŞAAT TUR. MAD. SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ 
tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın incelenmesi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1097768) 
 

 49. Tire ilçesi, Cumhuriyet Mahallesinde yer alan Park Alanının Rekreasyon Alanına dönüştürülmesi 
amacıyla hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı Değişikliği önerisi ile Tire Belediye Meclisinin 
03/10/2022 tarihli ve 69 sayılı Kararı ile uygun görülen 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı 
Değişikliği önerisi. (İmar ve Şehircilik Dai.Bşk.E.1094125) 
 

 50. Bayındır Belediye Meclisinin; Bayındır Belediyesi Mali Hizmetler Müdürlüğüne ait önerge 
ekinde yer alan aktarma ve tenzillere ait cetvelde gösterildiği şekilde toplam 6.500.000,00-TL 
ödeneğin aktarılmasına yönelik, 09/12/2022 tarihli ve 220 sayılı Kararının görüşülmesi. (Yazı İşleri ve 
Kar.Dai.Bşk.E.1099109) 
 

 51. Dikili Belediye Meclisinin; 2022 yılı Mali Yıl sonunun yaklaşması sebebiyle, önerge eki listede 
belirtildiği şekilde toplam 1.930.000,00-TL tutarındaki ödeneklerin aktarma yapılmasına yönelik, 
07/12/2022 tarihli ve 175 sayılı Kararının görüşülmesi. (Yazı İşleri ve Kar.Dai.Bşk.E.1098339) 
 

 52. Bornova Belediye Meclisinin;  Bornova Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğünün teklif ettiği Geçiş 
Yolu İzin Belgesi Düzenlenmesine yönelik önerge eki listede sunulan ücret tarifelerinin görüşülerek 
2022 Yılı yeni tarifenin eklenmesi ve revize edilmesi hususlarına yönelik, 01/12/2022 tarihli ve 322 
sayılı Kararının görüşülmesi. (Yazı İşleri ve Kar.Dai.Bşk.E.1099718) 
 

 53. 2022 Mali Yılı Bütçesinin bazı kodlarında ödeneklerin yeterli gelmeyeceği anlaşılmış olup, 2022 
Yılı Bütçesinin tertipleri arasında aktarma yapılması hususunun görüşülmesi. (Mali Hizmetler 
Dai.Bşk.E.1098942) 
 

 IV. BAŞKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMİSYON RAPORLARININ 
GÖRÜŞÜLMESİ 

 1. 3. Uluslararası Mülteci Filmleri Festivali kapsamında İzmir Büyükşehir Belediyesi ile Halkların 
Köprüsü Derneği arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün; Hukuk 
- Göç ve Uyum Komisyonlarınca oybirliği ile uygun bulunduğuna, Plan ve Bütçe Komisyonunca 
oyçokluğu ile uygun bulunduğuna ilişkin Müşterek Rapor. (Kültür ve San.Dai.Bşk.E.1048742) 
 

 2. Belediyemizin iştiraki olan Grand Plaza A.Ş’nin 06/12/2022 tarihli Olağanüstü Genel Kurul 
Toplantısında alınan şirket sermayesinin 193.458.415,00-TL'den 20.000.000,00-TL artırılarak; 
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213.458.415,00-TL'ye çıkarılması kararı doğrultusunda, Belediyemizin Grand Plaza A.Ş içerisindeki 
sermaye payının korunabilmesi için payına düşen (%50,00'sine tekabül eden) 10.000.000,00-TL'lik 
rüçhan hakkının kullanılarak sermaye artışına iştirak edilmesinin oyçokluğu ile uygun bulunduğuna 
ilişkin Plan ve Bütçe – Şirketler Komisyonları Raporu. (Destek Hizmetleri Dai.Bşk.E.1085434) 
 

 3. Belediye Meclisimizin 14/04/2022 tarihli ve 05.481 sayılı Kararı ile onanan İzmir Büyükşehir 
Belediyesi ile Tire Belediyesi arasında imzalanan "Ortak Hizmet Protokolü" kapsamında; Tire Atatürk 
Parkının verimli kullanılabilmesi ve projenin bütünlük arz etmesi açısından mülkiyeti Tire 
Belediyesine ait 55 ada, 13 parselin de peyzaj düzenlemesi kapsamında projeye dahil edilebilmesi için 
Ortak Hizmet Protokolü'nün "Madde.6: Taraflar gerekli gördüğü takdirde bu protokole bağlı olarak 
ek protokol yapabilirler" hükmü gereğince, İzmir Büyükşehir Belediyesi ile Tire Belediyesi arasında 
imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Ek Protokolün kabulü ile Tire Belediyesinin 
73 no’lu Meclis Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk – Plan ve Bütçe 
Komisyonları Raporu. (Etüd ve Prj Dai.Bşk.E.1092540) 
 

 4. Mali Hizmetler Dairesi Başkanlığının, Belediyemiz teşkilat şemasına göre düzenlenmiş olan 
Çalışma Usul ve Esasları Hakkında Yönetmeliği, İnsan Kaynakları ve Eğitim Dairesi Başkanlığı 
Organizasyon Performans Şube Müdürlüğünün 08/12/2015 tarihli ve 936 sayılı yazılarına istinaden 
revize edilerek yeniden hazırlanan “Mali Hizmetler Dairesi Başkanlığı Çalışma Usul ve Esasları 
Hakkında Yönetmelik”in oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Mali 
Hiz.Dai.Bşk.E.1079372) 
 

 5. İZSU Genel Müdürlüğü tarafından yürütülen Bayındır ilçesi ile bağlı yerleşim yerlerinde içme suyu 
ihtiyacına binaen Su Sondaj Çalışmaları İşi kapsamında, mülkiyeti Belediyemize ait olan ve yapılan 
incelemesinde; 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planında "Mezbaha" kullanımında kaldığı, ancak faal 
olarak kullanılmadığı tespit edilen, Çırpı Mahallesi, 122 ada, 4 parsel sayılı taşınmazın, önerge ekinde 
yer alan koordinat bilgileri belirtilen 50,00 m²’lik kısmının içme suyu sondaj çalışmalarına yönelik 
olarak İZSU Genel Müdürlüğüne 25 yıl süre ile bedelsiz tahsisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna 
ilişkin Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonları Raporu. (Emlak Yönetimi Dai.Bşk.E.1086144) 
 

 6."İzmir Hafif Raylı Sistemi 6 Aşama Karabağlar-Gaziemir Hattı Uygulamaya Esas Kesin Projeleri 
Hazırlanmasına Ait Danışmanlık Hizmet Alımı İşi" kapsamında projemizin onayı için Ulaştırma 
Altyapı Genel Müdürlüğüne 26/10/2022 tarihli ve E.1017489 sayılı Yazımız ile başvuru yapılmış 
olup, söz konusu raylı sistem yatırımına ait önerge ekinde yer alan Ulaşım Etüt Raporunun oybirliği 
ile uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk – Plan ve Bütçe – Ulaşım Komisyonları Raporu. (Raylı 
Sistem Dai.Bşk.E.1045862) 
 

 7. Sosyal Hizmetler Dairesi Başkanlığına bağlı Huzurevi Şube Müdürlüğü tarafından hazırlanan, 
Huzurevi Şube Müdürlüğü Çalışma Usul ve Esasları Hakkında Yönetmelik Taslağının; Hukuk - 
Sosyal Hizmetler Komisyonlarınca oybirliği ile uygun bulunduğuna, Plan ve Bütçe Komisyonunca 
“Karar alınacak konu olmadığından ilgili Komisyonların görüşü doğrultusunda” oybirliği ile uygun 
bulunduğuna ilişkin Müşterek Rapor. (Sosyal Hizmetler Dai.Bşk.E.1071925) 
 

 8. İZSU Genel Müdürlüğünün talebi doğrultusunda; 17/03/2017 tarihli ve 05.296 sayılı Belediyemiz 
Meclis Kararının iptal edilerek, imar planı uygulaması (tevhid-ifraz) sonucu oluşan mülkiyeti 
Belediyemize ait olan Seferihisar ilçesi, Turabiye Mahallesi, 954 ada, 9 no’lu (2927,56 m²) 
taşınmazın imar planındaki amacı doğrultusunda kullanılmak üzere, İZSU Genel Müdürlüğü adına 25 
yıl süre ile bedelsiz tahsis edilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk - Plan ve 
Bütçe Komisyonları Raporu. (Emlak Yönetimi Dai.Bşk.E.1052697) 
 

 9. İZSU Genel Müdürlüğünün talebi doğrultusunda; Belediye Meclisimizin 17/03/2017 tarihli ve 
05.295 sayılı Kararının iptal edilerek, imar planı uygulaması sonucu oluşan mülkiyeti Belediyemize 
ait olan Ödemiş ilçesi, Emmioğlu Mahallesi, 5 ada, 139 no’lu (11334,29 m²) taşınmazın imar 
planındaki amacı doğrultusunda kullanılmak üzere, İZSU Genel Müdürlüğü adına 25 yıl süre ile 
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bedelsiz tahsis edilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk - Plan ve Bütçe 
Komisyonları Raporu.  (Emlak Yön.Dai.Bşk.E.1067345) 
 

 10.  Bayraklı ilçesi, Osmangazi Mahallesi, 4077 ada, 10 no’lu (122 m²) taşınmazdaki Belediyemize 
ait 122/433 (122 m²) hissenin diğer hissedar adına satışının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin 
Hukuk - Plan ve Bütçe Komisyonları Raporu. (Emlak Yön.Dai.Bşk.E.1025352) 
 

 11. Menderes Mahallesi 132 Sokak No:1/39 Buca/İZMİR adresli Kasaplar Meydanı Yeraltı 
Otoparkının işletme hakkının “5 yıllığına, otoparktan elde edilen gelirin %30’u bedel ile İZELMAN 
A.Ş’ye devredilmesi (işletme hakkı bedeli olan %30 üzerinden katma değer vergisi de 
ödenecektir)”nin oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk - Plan ve Bütçe - Şirketler 
Komisyonları Raporu. (Emlak Yön.Dai.Bşk.E.1017651) 
 

 12. Dikili ilçesi, Çandarlı Balıkçı Barınağında faaliyet gösteren S.S Çandarlı Kasabası Su Ürünleri 
Kooperatifinin ihtiyacı doğrultusunda; 1 adet (1 Ton) kapasiteli Dikey Tip Yaprak Buz Makinesinin 
Belediyemiz tarafından temin edilerek, söz konusu Kooperatifin desteklenmesi amacıyla İzmir 
Büyükşehir Belediyesi Başkanlığı ile S.S Çandarlı Su Ürünleri Kooperatifi arasında imzalanmak 
üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan 
ve Bütçe – Hukuk – Kooperatifler Komisyonları Raporu. (Tarımsal Hiz.Dai.Bşk.E.1037790) 
 

 13. Sinancılar YÜS ve YAS Damla Sulama Tesisi İşletmesinin S.S.Kemalpaşa Sinancılar Sulama 
Kooperatifine devredilmesi amacıyla İzmir Büyükşehir Belediyesi Başkanlığı ile S.S. Sinancılar 
Sulama Kooperatifi arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün 
oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe – Hukuk – Kooperatifler Komisyonları 
Raporu. (Tarımsal Hiz.Dai.Bşk.E.1018930) 
 

 14. Kültür ve Sanat Merkezleri Tahsis İşlemleri Yönetmeliği doğrultusunda İzmir Büyükşehir 
Belediyesi Başkanlığı ile Kültür ve Turizm Bakanlığı Güzel Sanatlar Genel Müdürlüğü İzmir Devlet 
Senfoni Orkestrası Müdürlüğü iş birliği ile gerçekleştirilecek etkinlikler hakkında Ortak Hizmet 
Protokolü, 28 Ekim 2022 – 28 Ekim 2023 dönemi için imzalanmak üzere yeniden hazırlanmış olup, 
önerge ekinde yer alan Protokolün kabulü ile söz konusu Protokolün imzalanması için Büyükşehir 
Belediye Başkanına yetki verilmesi hususlarının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk – 
Plan ve Bütçe – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. (Kültür ve Sanat 
Dai.Bşk.E.1053274) 
 

 15. İzmir Büyükşehir Belediyesi Başkanlığı ile İzmir Alsancak Rotary Kulübü, İzmir Devlet Opera ve 
Balesi Müdürlüğü, Dokuz Eylül Üniversitesi Devlet Konservatuvarı Müdürlüğü iş birliği ile 
gerçekleştirilecek "15. Ulusal Genç Solistler Yarışması" hakkında Ortak Hizmet Protokolü,    
03/02/2023-09/02/2023 dönemi için imzalanmak üzere hazırlanmış olup, önerge ekinde yer alan 
Protokolün kabulü ile söz konusu Protokolün imzalanması için Büyükşehir Belediye Başkanına yetki 
verilmesi hususlarının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk – Plan ve Bütçe – Eğitim, 
Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. (Kültür ve Sanat Dai.Bşk.E.1052786) 
 

 16. İspanya'da yapılan U23 Dünya Güreş Şampiyonası'nda 60 kiloda Azeri rakibini yenip altın 
madalya kazanan İzmir Büyükşehir Belediyesi Gençlik ve Spor Kulübü güreşçisi Kerem KAMAL'a 4 
Adet Ata Altın karşılığı olan Türk Lirasının ödül olarak verilmesi ile söz konusu ödülün Gençlik ve 
Spor Şube Müdürlüğünün Ödül, İkramiye ve Benzeri Ödemeler Bütçesinden ödenmesinin oybirliği 
ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Gençlik ve Spor 
Hiz.Dai.Bşk.E.1017376) 
 

 17. 30 Eylül 2022 - 9 Ekim 2022 tarihleri arasında İstanbul'da düzenlenen Ampute Futbol Dünya 
Şampiyonası'nda Angola'yı 4-1 yenerek Dünya Şampiyonu olan Ampute Futbol Milli Takımında yer 
alan Erdi ARSLAN ve Polat DOĞAN'a 4'er Adet Ata Altın karşılığı olan Türk Lirasının ödül olarak 
verilmesi ile söz konusu ödülün Gençlik ve Spor Şube Müdürlüğünün Ödül, İkramiye ve Benzeri 
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Ödemeler Bütçe kodundan karşılanmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe 
Komisyonu Raporu. (Gençlik ve Spor Hiz.Dai.Bşk.E.1032854) 
 

 18. 30 Eylül 2022 - 08 Ekim 2022 tarihleri arasında İtalya'nın Jesolo şehrinde yapılan Dünya Gençler 
Kick Boks Şampiyonasında Dünya 3. olan Melisa KAFALI ve Beyza ÇETİNKAYA’ya 2'şer Adet 
Ata Altın karşılığı olan Türk Lirasının ödül olarak verilmesi, 08 - 10 Kasım 2022 tarihleri arasında 
Bakü'de düzenlenen Dünya Görme Engelliler Judo Şampiyonasında Dünya 2. olan Büyükşehir 
Belediyesi Gençlik ve Spor Kulübü sporcuları Gökhan BİÇER ve Onur TAŞTAN'a 3'er Adet Ata 
Altın karşılığı olan Türk Lirasının ödül olarak verilmesi ve Gençlik ve Spor Şube Müdürlüğünün 
Ödül, İkramiye ve Benzeri Ödemeler Bütçe kodundan karşılanmasının oybirliği ile uygun 
bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe - Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. (Gençlik 
ve Spor Hiz.Dai.Bşk.E.1053706) 
 

 19. İzmir Büyükşehir Belediyesi Gençlik ve Spor Hizmetleri Dairesi Başkanlığı Gençlik ve Spor Şube 
Müdürlüğünce, 23 Aralık 2022 tarihinde Menemen’de 10 km.'lik Şehit Asteğmen Kubilay'ın anısına, 
16. Şehit Asteğmen Kubilay Yol Koşusunun düzenlenmesi planlanmış olup, söz Konusu koşuda 
dereceye giren 40 sporcuya önerge eki çizelgede detayları bulunan para ödülünün, Gençlik ve Spor 
Şube Müdürlüğü 2022 yılı Bütçesinin Ödül, İkramiye ve Benzeri Ödemeler tertibinden 
karşılanmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. 
(Gençlik ve Spor Hiz.Dai.Bşk.E.1042792) 
 

 20. İzmir Büyükşehir Belediyesi Muhtarlık İşleri Dairesi Başkanlığı koordinesinde gerçekleştirilen 
“Fark Yaratan Muhtarlar Projesi”ne başvuru süreci tamamlanmış olup, söz konusu projeye katılım 
sağlayan 4 farklı kategoride dereceye giren muhtarlarımıza ve katılım sağlayan tüm muhtarlarımıza 
İdarenin belirleyeceği mansiyon ödüllerinin verilmesi ve Muhtarlıklar ve Yerel Hizmetler Şube 
Müdürlüğünün Temsil, Ağırlama, Tören, Fuar, Organizasyon Bütçesinden karşılanmasının oybirliği 
ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Muhtarlık İşl.Dai.Bşk.E.983098) 
 

 21. İzmir Büyükşehir Belediyesi envanterine kayıtlı kaldırma makinaları, basınçlı kaplar ve iş 
makinalarının binaların elektrik tesisat, topraklama, yıldırımdan korunma, jeneratör, yangın algılama 
sistemlerinin periyodik kontrollerinin sağlıklı ve düzenli bir şekilde yapılabilmesi amacıyla İzmir 
Büyükşehir Belediyesi ile TMMOB Makina Mühendisleri Odası İzmir Şubesi ve TMMOB Elektrik 
Mühendisleri Odası İzmir Şubesi arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan 
Protokolün oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonları Raporu. 
(Makine İkmal Bak.ve Ona.Dai.Bşk.E.1038443) 
 

 22. İzmir Büyükşehir Belediyesi Makine İkmal Bakım ve Onarım Dairesi Başkanlığına bağlı 
Otomotiv Şube Müdürlüğü ve Mekatronik Şube Müdürlüğü ambarlarında, ilgili marka model 
araçların hurdaya ayrılması sebebiyle filoda bulunmaması veya azalması, ekonomik ömür gibi 
sebepler ile ihtiyaç fazlası yedek parçaların İlçe Belediye araçlarında kullanım imkânlarının daha 
fazla olması ve kent hizmetlerinde daha fazla ihtiyaçlarının olması gerekçesiyle ihtiyaç fazlası yedek 
parçaların İlçe Belediyelerine bedelsiz devrine yönelik İzmir Büyükşehir Belediyesi Başkanlığı ile 
Bayındır Belediyesi, Bayraklı Belediyesi, Foça Belediyesi, Gaziemir Belediyesi, Güzelbahçe 
Belediyesi, Karabağlar Belediyesi, Menemen Belediyesi, Seferihisar Belediyesi arasında imzalanmak 
üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokollerin oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin 
Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonları Raporu. (Makine İkmal Bak. ve Ona.Dai.Bşk.E.1021461) 
 

 23. Karabağlar Belediye Meclisinin; önerge eki listede yer alan toplam 7.000.000,00-TL aktarma 
yapılmasına yönelik, 01/12/2022 tarihli ve 130 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna 
ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı İşl. ve Kar. Dai.Bşk.E.1084181) 

 24. Bornova Belediye Meclisinin; Bornova Belediyesi Park ve Bahçeler Müdürlüğünün 2022 yılı 
Bütçesinden satın alınması planlanan aracı gösteren önergede yer alan Tl Cetveli ihtiyaçlar 
doğrultusunda yeniden düzenlenmiş olup, önergede yer alan tabloda gösterilen T1 Cetvelinde 
belirtilen aracın satın alınmasına yönelik, 12/10/2022 tarihli ve 286 sayılı Kararının oybirliği ile 
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uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı İşl. ve Kar.Dai.Bşk.E.1030809) 
 

 25. Bornova Belediye Meclisinin; Bornova Belediyesince görülen ihtiyaç üzerine önergede yer alan 
tabloda belirtilen harcama kalemlerine 7.000.000,00-TL aktarma yapılmasına yönelik, 04/10/2022 
tarihli ve 274 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu 
Raporu. (Yazı İşleri ve Kar.Dai.Bşk.E.1093163) 
 

 26. Bornova Belediye Meclisinin; 2022 Mali Yılı Bütçesine toplam 69.000.000,00-TL ek ödenek 
verilmesine yönelik, 01/12/2022 tarihli ve 320 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna 
ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı İşl. ve Kar. Dai.Bşk.E.1084113) 
 

 27. Konak Belediye Meclisinin; Konak Belediyesi 2022 Mali Yılı Bütçesinin Önerge eki listelerde 
belirtilen tertiplerine aktarma yapılmasına yönelik, 04/11/2022 tarihli ve 232 sayılı Kararının 
oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı İşleri ve Kararlar 
Dai. Bşk.E.1049173) 
 

 28. Karşıyaka Belediye Meclisinin; önerge ekinde yer alan tabloda belirtilen Fonksiyonel 
Sınıflandırmanın Birinci Düzeyleri arasında toplam 4.500.000,00-TL ödenek aktarılmasına yönelik, 
04/11/2022 tarihli ve 270 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe 
Komisyonu Raporu. (Yazı İşleri ve Kar.Dai.Bşk.E.1045004) 
 

 29. Ödemiş Belediye Meclisinin; önerge eki listede yer aldığı şekilde toplam 5.900.000,00-TL ödenek 
eklenmesi suretiyle Fonksiyonel Sınıflandırmanın Birinci Düzeyleri arasında aktarma yapılmasına 
yönelik, 05/12/2022 tarihli ve 288 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve 
Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı İşleri ve Kar.Dai.Bşk.E.1091859) 
 

 30. Ödemiş Belediye Meclisinin; Ödemiş Belediyesince önerge eki listede belirtildiği şekilde, Fen 
İşleri Müdürlüğü ile İmar ve Şehircilik Müdürlüğü Hizmetlerinde kullanılmayacak olan 
ödeneklerinden toplam 8.500.000,00-TL ödeneğin düşülerek; önergede yer alan müdürlüklere 
eklenmesi suretiyle fonksiyonel sınıflandırmanın birinci düzeyleri arasında aktarma yapılmasına 
yönelik, 03/10/2022 tarihli ve 267 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve 
Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı İşl. ve Kar.Dai.Bşk.E.1029918) 
 

 31. Bergama Belediye Meclisinin; Belediye bütçesine katkı sağlamak amacıyla hazırlanan ücret 
tarifesinin Önerge eki tabloda belirlenen şekliyle 2022 ve 2023 yıllarında uygulanmasına yönelik, 
02/11/2022 tarihli ve 130 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe 
Komisyonu Raporu. (Yazı İşleri ve Kararlar Dai. Bşk. E.1048295) 
 

 32. Menderes Belediye Meclisinin; 2022 Mali Yılı Menderes Belediyesi Bütçesinde yer alan harcama 
kalemleri içerisinde önerge ekinde yer alan tabloda belirtildiği şekliyle toplam 8.087.000,00-TL 
Müdürlükler arası I. Düzey Aktarma yapılmasına yönelik, 04/11/2022 tarihli ve 239 sayılı Kararının 
oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı İşleri ve 
Kar.Dai.Bşk.E.1044889) 
 

 33. Tire Belediye Meclisinin; Tire Belediyesi 2022 Mali Yılı Bütçesinde görülen ihtiyaç üzerine 
önerge eki listede belirtilen bütçe tertiplerinin açılması ve toplam 7.120.500,00-TL aktarma 
yapılmasına yönelik, 05/12/2022 tarihli ve 82 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna 
ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı İşleri ve Kar.Dai.Bşk.E.1089911) 
 

 34. Narlıdere Belediye Meclisinin; önerge ekinde yer alan tabloda ayrıntılı olarak belirtildiği şekliyle 
toplam 9.295.000,00-TL ek ödenek verilmesine yönelik, 01/11/2022 tarihli ve 107 sayılı Kararının 
oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı İşl. ve 
Kar.Dai.Bşk.E.1040668) 
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 35. Dikili Belediye Meclisinin; Dikili Belediyesince 2022 Yılı Mali Yıl sonunun yaklaşması sebebi ile 

müdürlüklerin personel ve sosyal güvenlik prim ödemeleri gider kalemlerindeki ödenek ihtiyaçlarının 
karşılanması ve ödenek fazlası olan önerge ekinde yer alan toplam 2.027.000,00-TL ödeneğin 
aktarma yapılmasına yönelik, 07/10/2022 tarihli ve 135 sayılı Kararının oybirliği ile uygun 
bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı İşl. ve Kar.Dai.Bşk.E.1029669) 
 

 36. Selçuk Belediye Meclisinin; Selçuk Belediyesinin 2022 Mali Yılı Bütçesinde fazla olan önerge 
ekinde yer alan tablolardaki 1 no'lu cetvelden, ödeneği yetmeyen 2 no'lu cetvele toplam 7.340.000,00-
TL aktarma yapılmasına yönelik, 03/11/2022 tarihli ve 141 sayılı Kararının oybirliği ile uygun 
bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı İşleri ve Kar.Dai.Bşk.E.1044881) 
 

 37. Foça Belediye Meclisinin; Foça Belediyesinin 2022 Mali Yılı Bütçe Uygulamaları için, önerge eki 
tablolarda belirtildiği şekilde toplam 37.000.000,00-TL ek bütçe yapılmasına yönelik, 04/11/2022 
tarihli ve 245 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu 
Raporu. (Yazı İşl.Karar.Dai.Bşk.E.1043309) 
 

 38. Seferihisar Belediye Meclisinin; Seferihisar Belediyesinin 2022 Mali Yılı Bütçesi Gelir Tarife 
Cetvelinde imar işlemleri çeşitli ücretler tablosuna “Yerinde İnceleme ve Tespit Bedeli” 2022 yılı 
ücreti 1.500,00-TL gelir kaleminin önergede yer alan tabloda belirtildiği şekilde eklenmesine yönelik, 
12/10/2022 tarihli 107 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe – 
Kentsel Dönüşüm Komisyonları Raporu. (Yazı İşl. ve Kar.Dai.Bşk.E.1029472) 
 

 39. Karaburun Belediye Meclisinin; İzmir Büyükşehir Belediye Sınırı içinde bulunan, Karaburun 
Belediyesinde çalışan Zabıta Personeli için 1.437,00-TL/Ay fazla çalışma ücretinin 07/07/2022 
tarihinden itibaren geçerli olmak üzere uygulanmasına yönelik 07/10/2022 tarihli ve 145 sayılı 
Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı İşl. ve 
Kar.Dai.Bşk.E.1030367) 
 

 40. Karaburun Belediye Meclisinin; Karaburun Belediyesi 2022 Mali Yılı Bütçesinde önerge eki 
tabloda belirtilen ilgili Müdürlüklerin ilgili bütçe kalemlerine karşılığı arsa satış geliri gösterilmek 
üzere toplam 5.000.000,00-TL ek ödenek verilmesine yönelik, 02/12/2022 tarihli ve 171 sayılı 
Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı İşleri ve 
Kar.Dai.Bşk.E.1093203) 
 

 41. Karaburun Belediye Meclisinin; Karaburun Belediyesi bünyesinde faaliyetini sürdüren Karaburun 
Belediyesi Çocuk Konukevi'ne ait 2022 yılı sonuna kadar olan aylık ücretlerin: Dışarıdan kabul edilen 
çocuklar için aylık 1.500,00-TL; Karaburun Belediyesi bünyesinde çalışan personelin çocukları için 
aylık 1.200,00-TL; Mali ve Sosyal Durumu Karaburun Belediyesi Sosyal Yardım Yönetmeliğindeki 
şartları karşılayan çocuklar için ücretsiz olmasına yönelik, 07/10/2022 tarihli ve 142 sayılı Kararının; 
Aile ve Çocuk – Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Komisyonlarınca oybirliği ile uygun bulunduğuna, 
Plan ve Bütçe  – Tüketiciyi Koruma Komisyonlarınca “Karaburun Belediyesi bünyesinde çalışan 
personelin çocukları için aylık /1.200,00-TL (Binikiyüztürklirası) kısmının çıkartılarak” değişiklikle 
oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Müşterek Rapor. (Yazı İşl. ve Kar.Dai.Bşk.E.1029592) 
 
 

 V. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLİS ÜYELERİNİN MAZERETLERİNİN 
GÖRÜŞÜLMESİ 
  

 VI. GÜNDEM DIŞI KONUŞMA TALEPLERİ 
 

 VII. ÜÇÜNCÜ BİRLEŞİMİN GÜN VE SAATİNİN TESPİTİ VE KAPANIŞ 
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2. BÖLÜM 
2022 YILI ARALIK AYI II. BİRLEŞİMİ TOPLANTI TUTANAĞI 

 
 
Tutanak No   : 97509404-301.04-12/2                                       Toplantı Tarihi   : 14/12/2022  
Toplantı Yeri : İzmir Kültürpark Fuar Alanı 4 No’lu Hol                 Toplantı Saati    : 18.00              

   Konak/İZMİR                                                        
                          (İzBB Meclis Toplantı Salonu) 
 
TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Mustafa ÖZUSLU, Serkan KALMAZ, İlhan DAL, Mustafa 
Şafak BARAN, Bülent SÖZÜPEK, Ceyhan KAYHAN, İbrahim Ulaş POLAT, Bahar GÜRSUL, 
Hüseyin ÜNAL, Yahya YILDIZ, Abdül BATUR, Ali Emrah KARAMUSTAFAOĞLU, Şamil Sinan 
AN, Erhan UZUNOĞLU, Cenap BÖRÜHAN, Asker GÜNEŞ, Saadet ÇAĞLIN, Mehmet Atilla 
BAYSAK, Birgül SURAL ÜNER, Murat AYDIN, Nilüfer BAKOĞLU AŞIK, Serdar SANDAL, 
İsmail SARI, Yeşim TEKOĞLU, Gamze Gül ÇAMUR, İrfan ÖNAL, Cindi Can POLAT, Ali Rıza 
KÖÇER, Burhan Suat ÇAĞLAYAN, Deniz BEKTAŞ, Ömer ŞENTÜRK, Özkan YILDIZ, Sıla İLGİ 
AKKAŞ, Sultan İPEKLİ AKSOY, Ali YILMAZ, Çağlar GÜLEZ, Halil ARDA, İbrahim ÖZKARA, 
Necati KIRMAZ, İzel ZENGİNOBUZ DERİNSU, İlhan ÖZKÖSE, Ufuk AYKOL, Özay KAPTAN, 
Mustafa GERÇEK, Nazan DÖNMEZ, Rıdvan KARAKAYALI, Mehmet TÜRKMEN, Muharrem 
BAYRAKTAR, Ali BOR, Oğuzhan ÖZŞAHİN, Musa ÖZCAN, Gürsel RÜZGAR, Halil 
ÇULHAOĞLU, Fatma ÇALKAYA, Mehmet Onur Başar ÜÇKAN, Şerif SÜRÜCÜ, Ufuk YÖRÜK, 
Murat CİHAN, Seda ÖZTÜRE, İsmet ORHAN, Bülent KÖKLÜ, Onur YİĞİT, Dolunay BAYER, 
İbrahim Halil KILIÇ, Memet MALTEPE, Fikriye ARSLAN, Ayhan KAYA, Hüsniye YILDIRIM, 
Hasan KORKMAZ, Berkhan PARLAK, Sefer TOPÇU, Aybars YILDIRIM, Fayıka ÖNER, Raşit 
DİRİM, Hakan BARÇIN, Alp ATAY, Özdem Mustafa İNCE, Özan PARLAR, Kazım ÇAM, Ahmet 
İNANLI, Feridun YILMAZLAR, Refik SÜREN, Raife KARABATAK, İsa NEZİR, Fikret 
MISIRLI, Mustafa Alper GÜLDALI, Fırat EROĞLU, Selma KISA, Fatih TAŞTAN, Hakan 
YILDIZ, Hıdır ALPTEKİN, Ahmet Uğur BARAN, Özgür HIZAL, Dilek YILDIZ, Hüsnü 
BOZTEPE, Göksel DİNÇER, Yusuf DEMİRCİOĞLU, Ali GÖNEN, Şevket HASIRCI, Murat 
ÖNCEL, Metin YAŞAR, Okan BİLDİRİCİ, Çile ÖZKUL, Aşkın UYAR, Ayşegül DURAN 
TÜRKER, Mümin BAYRAM, Mehmet PINAR, Erhan ÇALIŞKAN, Barış BÜKÜLMEZ, Semih 
YALIN, Erol ÇOMAK, Ümit CİNGÖZ, İsmail EKEROĞLU, Ertuğrul AKGÜN, Sema 
YEŞİLÇİMEN,  Hakan ERTANE, Kemal SEVİNÇ, Halil AKBULUT, Sedat SARI, Salih Atakan 
DURAN, Halil Doğukan EROĞLU, Salahattin ŞAHİN, Hakan ŞİMŞEK, Nezih ÖZUYAR, Hasan 
ÜNAL, Alpaslan KOPARAL. 
 
TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Mustafa Tunç SOYER, Erhan KILIÇ, Taner 
KAZANOĞLU, Fikret AKTAŞ, Muhittin SELVİTOPU, Mustafa İDUĞ, Cemil TUGAY, Selim 
Utku GÜMRÜKÇÜ, Sabahattin UÇAR, Ali GÜL, Mithat TEKİN, Mehmet ERİŞ, Erkan ÖZKAN, 
Mustafa KAYALAR, Fatma EKİCİOĞLU, Ertan CERTEL, Ali ENGİN, Adil KIRGÖZ, İsmail 
YETİŞKİN, Muammer Ekrem ORAN, Şükrü SÜREROĞLU, Filiz CERİTOĞLU SENGEL, Nuri 
CAFEROĞLU, Hasan UYSAL, Fatih GÜRBÜZ, Nilay KÖKKILINÇ, Ruhi SELEK, İlkay GİRGİN 
ERDOĞAN, Alpaslan BİLEN, Mustafa SOLMAZ, Burçin Kevser SEVİL, Özgür Erman ÇAĞLAR, 
Aydın PEHLİVAN (Menemen Belediye Başkan Vekili), Galip ATAR, Hakan KOŞTU, Orçun 
ERSEZGİN, Ayşegül ALTUĞ, Ali AYYILDIZ, Saliha ÖZÇINAR, Uğur DEMİREZEN, Sadık 
DOĞRUER, İlhan AVCI, Tarkan Fikret ÇALIK, Cüneyt UMUTLU, Serkan ACAR, Eda KILIÇ, 
Nafiz KÜKLER, Turgut PINAR, Serdar AKSOY, Murtaza DAYANÇ (Urla Belediye Başkan 
Vekili). 
 
I. BAŞKAN TARAFINDAN MECLİSİN AÇILIŞI 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Evet Değerli Arkadaşlar, Sayın Meclis Üyeleri İzmir Büyükşehir 
Belediyesi 2022 Yılı Aralık Ayı Olağan Toplantımızın II. Birleşimini açıyorum. Toplantı yeter 
sayımız mevcuttur. Şimdi, önce bir… İyi bir haber var önce onu söyleyeyim. Sonra da kötü haberi 
söyleyeyim yani. Şimdi, bizim İzmir Büyükşehir Belediyemizin Bürokratları çalışkandır, 
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beceriklidir, hünerlidir, gerçekten iyi bürokratlardır, gövdelerini koyarlar bu işe. Bizimle beraber 
Meclis Şube Müdürlüğünde çalışan Özlem ÖZARAS Arkadaşımız Memurlukta Yükselme 
Sınavlarında… Aşağı-yukarı 200 kişi katıldı yanılmıyorsam belki daha fazla. 100 tam puan alarak 
1. olmuştur, kendisini bir alkışlayalım. Evet, Özlem Kardeşimizi kutluyorum, gerçekten kutluyorum 
yani. Darısı… (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) 
Bravo. Diğer… Belki Gündem Dışı Konuşma Taleplerinde de bunlar konuşulur ama ben Meclis’i 
açarken iki kelam etmek durumunda kalacağım, sonra Gündemimize geçeceğiz. Gündem Dışı 
Konuşma Taleplerinde belki de bu konu konuşulur. Biliyorsunuz İstanbul Büyükşehir Belediyesi 
Başkanımızın bugün duruşması vardı. Mahkeme ara vermiş, 16.00’da tekrar toplanacaktı, karar 
duruşmasıydı çünkü. Karar çıktı, 2 ay, 7 ay 15 günlük bir hapis cezasıyla cezalandırıldı. (Salondan 
ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) 2 yıl 7 ay 15 gün. Değerli 
Arkadaşlar, hukuk gerçekten bizim hayatımızın en önemli parçalarından bir tanesi. Eğer bir ülkede 
hukuku, hukuku bütün Kurum ve Kuruluşlarıyla birlikte yerli yerine oturtamazsak, bu ülkede 
gerçekten istediğimiz standartta ne demokrasiyi kurabiliriz, ne yaşam istediğimiz gibi huzurlu, 
güvenli, müreffeh bir şekilde tecelli etmez. O açıdan hep diyoruz ya adalet önemlidir, adaletin 
tecelli etmesi önemlidir. Elbette mahkemelerin verdiği kararlar, kendi, o mahkemenin bir takdiri, 
değerlendirmesidir. Ama Mahkeme Kararları eleştirilmez değildir. Eleştirilebilir, itiraz edilebilir. 
Çünkü bir karar alınmıştır, o karar evet hukukidir baktığımız zaman. Yani sonuçta bir mahkeme, 
Türkiye Cumhuriyeti’nin mahkemesinin verdiği bir karardır.  
SALONDAN: Sayın Başkan… 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Ama adil midir? Vicdani midir? Evet siyasi…  (Salondan ses 
kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Bir müsaade buyurun. Şimdi, onu 
söylemeye çalışıyorum.  Adalet, siyasetten arındırıldığı ölçüde gerçek bir adalettir. Hani derler ya 
hep; “Gecikmiş adalet, adalet değildir.” Doğrudur, bu kadar hukukçunun arasında adaletle ilgili çok 
fazla bir şey söylemem ama bir siyasetçi olarak söylemek mecburiyetindeyim. Hiçbir karar, hiçbir 
Hâkim’in alacağı ve alması gereken karar, siyasi olmamalı, olamaz. Eğer siyasi bir duruşla alınan 
bir karar da sonuçta adil olamaz ve toplum nezdinde ciddi sıkıntılara, kırılmalara ve o toplumdaki 
yarılmalara, o toplumun adalet duygusunun zayıflamasına, adalete güvenin düşmesine, bütün 
toplumsal yaşamı derinden öylesine bir etkiler ki, ondan sonra bunun nerede, ne şekilde, nasıl bir 
şekilde düzeltileceğini ve bunun nasıl bir suhulete erişeceğini, nasıl bir vicdani sonuca erişeceğini 
varın siz düşünün. Bu ülkenin Cumhurbaşkanı, okuduğu bir şiirden dolayı hüküm giymişti 
biliyorsunuz. O karar da, o günkü kişiler ve Kurumlar tarafından… Birçok kişi, Kurum ve parti 
görüşü tarafından çok ciddi eleştirilmişti, bir Mahkeme Kararıydı. Ama toplum vicdanında, toplum 
vicdanında bugün gelindiği noktada 2002 yılından beri hem Başbakanlık, hem de 
Cumhurbaşkanlığı yaparak Türkiye Cumhuriyeti’nin yönetilmesinde 20 yılı aşkın bir süredir 
iktidarda duran Cumhurbaşkanı’nın başladığı noktayı gösteriyor. Her karar düzeltilir arkadaşlar. Her 
karara hepimizin, her vicdan sahibi insanın, her vicdan sahibi siyasetçinin itiraz etme hakkı vardır. 
Kabul etmememiz gerekir. Siyasi bir kararı, siyasi bir kararı, siyasi bir karar olduğunu 
vurgulamamız gerekir. Bundan imtina etmemeliyiz. Dolayısıyla ben, öncelikle üzgün olduğumu 
söylüyorum. Ama bir Belediye Başkanımızın, İstanbul gibi önemli bir ilimizin Belediye Başkanının 
aldığı bu mahkûmiyet kararının, çok eminim ki, toplum vicdanında hiçbir karşılığı ve hükmü 
olmayacaktır. Bizim indimizde de zaten yoktur. Siyasi olduğunu bir kere daha vurgulamak 
istiyorum ve bununla ilgili önümüzdeki süreçte hep birlikte yaşayarak göreceğiz ki gerçekten de 
toplum da bunu kabul etmeyecektir ve bu anlamda bütün makul ekseriyet, hukuka, vicdana, adalete 
inanmış Türkiye Cumhuriyeti vatandaşları da Sayın İMAMOĞLU’nun arkasında yer alıp, desteğini 
göstereceklerdir. Dediğim gibi tahmin ediyorum ki Gündem Dışı Konuşma Taleplerinde bununla 
ilgili mutlaka söz alan arkadaşlarımız olacaklardır, olsun zaten. Tartışalım, doğru şeyleri 
söyleyelim, itirazlarımızı ortaya koyalım. Ben Meclis’e başlarken bu konudaki hem kişisel 
görüşümü dile getirmiş oldum, hem de vicdanen bir insan olarak da adalet mekanizması 
karşısındaki duruşumu bir kere daha göstermiş oldum. İMAMOĞLU’yla hep birlikte dayanışma 
içinde bugünleri de aşacağız. Şimdi Gündem’e geçmek istiyorum. Dolayısıyla, Sayın ÇAMUR?  
GAMZE GÜL ÇAMUR: Başkan’ım, Gündem dağıtıldı, madde başlıkları hâlinde oylanmasını, 
görüşülüp, oylanmasını talep ediyoruz öncelikle. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sayın YILDIZ? Sayın ŞAHİN? Sayın SEVİNÇ?                                    
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Değerli Arkadaşlar Gündemimizin madde başlıklarıyla görüşülüp oylanmasını oylarınıza 
sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
 
II. ÇEVRE, ŞEHİRCİLİK VE İKLİM DEĞİŞİKLİĞİ BAKANLIĞI GENELGESİ 
DOĞRULTUSUNDA YAPILAN YURT DIŞI GÖREVLENDİRMELERE İLİŞKİN 
BİLGİLENDİRMELER  
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Şimdi Gündem’de Bilgilendirmelerimiz var, isterseniz onları bir 
okuyalım. 
GAMZE GÜL ÇAMUR: Okunsun. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Ondan sonra şeye geçelim. Buyurun. 
DİVAN KÂTİBİ: İspanya Barcelona'da 15-17 Kasım 2022 tarihinde düzenlenmiş olan "Smart 
City Expo World Congress 2022 Kongresi”ne Kurumumuzu temsilen Bilgi İşlem Dairesi 
Başkanlığına bağlı Entegre Sistemler Şube Müdürü Vekili Gülhan SARUHAN ve Yazılım Şube 
Müdürü Vekili Emre IŞIN katılmıştır. Kongreye ait Heyet Raporu Meclisimizin bilgilerine arz 
olunur. Mustafa Tunç SOYER İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı. (Bilgi İşlem 
Dai.Bşk.E.1082260) 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Evet 2 no’lu Bilgilendirme. 
DİVAN KÂTİBİ: 05-10 Aralık 2022 tarihlerinde Almanya'nın Rehau kasabasındaki Rehau 
Firmasının 3. Ray Sistemi Fabrika kabul testlerine, ''İzmir Hafif Raylı Sistemi 4. Aşama F.Altay-
Narlıdere Kaymakamlık Arası Yapım İşi'' kapsamında, Daire Başkanlığımız bünyesinde görev 
alan Elektrik Elektronik Mühendisi Fırat SÜMERKAN, Elektronik Teknikeri Murat 
GÜLCEMAL, Makine Mühendisi Özgün ÖZKAN, Harita Mühendisi Osman BALIKAY ve 
Mimar Pınar ÖZMEN katılmışlardır. Sayın Meclisimizin bilgilerine arz ederim. Mustafa Tunç 
SOYER İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı. (Raylı Sistem Dai.Bşk.E.1093691) 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: 3 no’lu Bilgilendirme. 
DİVAN KÂTİBİ: "İzmir Hafif Raylı Sistemi 4. Aşama F. Altay Narlıdere Kaymakamlık Arası 
Yapım İşi" kapsamında Voestalpine VAE GmbH firmasından temin edilecek demiryolu makasları 
için 07 - 13 Kasım 2022 tarihleri arasında Avusturya'nın Zeltweg şehrinde yapılmış olan fabrika 
kabul testlerine İnşaat Mühendisi Enver Murat ÜNVER, Jeoloji Mühendisi Emre GÜRLER, 
Harita Teknikeri Sefa ÖZTÜRK ve Harita Teknikeri Gürkan AYDOĞDU katılmışlardır. Sayın 
Meclisimizin bilgilerine arz olunur. Mustafa Tunç SOYER İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı. 
(Raylı Sistem Dai.Bşk.E.1096468) 

 
III. BAŞKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERİN GÖRÜŞÜLMESİ 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Evet Değerli Meclis Üyeleri, şimdi III. başlığa geçiyoruz.  
Başkanlık Makamınca Gündeme Eklenen Önergelerin Görüşülmesine.  Sayın ÇAMUR? 
GAMZE GÜL ÇAMUR: 1, Hukuk. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sayın YILDIZ? Sayın ŞAHİN? Sayın SEVİNÇ?                             
1 no’lu Önergenin Hukuk Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 
edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir, 2? 
GAMZE GÜL ÇAMUR: 2, İklim Değişikliği - Hukuk acil kaydıyla. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sayın YILDIZ? Sayın ŞAHİN? Sayın SEVİNÇ?                                          
2 no’lu Önergemizin İklim Değişikliği ve Uyum – Hukuk Komisyonlarımıza acil kaydıyla 
havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir, 
3? 
GAMZE GÜL ÇAMUR: Bütçe – Hukuk. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sayın YILDIZ? Sayın ŞAHİN? Sayın SEVİNÇ?                                          
3 no’lu Önergemizin Plan ve Bütçe – Hukuk Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza 
sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir, 4? 
GAMZE GÜL ÇAMUR: Başkan’ım, 4 ve 9 dâhil İmar Komisyonuna havalesine. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sayın YILDIZ? Sayın ŞAHİN? Sayın SEVİNÇ?                                          
4 no’lu Önerge dâhil ve 9 no’lu Önerge dâhil tüm Önergelerin İmar ve Bayındırlık 
Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 
kabul edilmiştir, 10? 
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GAMZE GÜL ÇAMUR: 10, Beşli Komisyon. İmar – Çevre – Esnaf – Ulaşım – Hukuk. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sayın YILDIZ? Sayın ŞAHİN? Sayın SEVİNÇ?                                          
10 no’lu Önergemizin İmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık – Esnaf ve Meslek Odaları – 
Ulaşım – Hukuk Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 
etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir, 11? 
GAMZE GÜL ÇAMUR: 11, Başkan’ım 11. madde ve 38. madde dâhil İmar Komisyonuna. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sayın YILDIZ? Sayın ŞAHİN? Sayın SEVİNÇ?                                          
11 no’lu Önerge dâhil ve 38 no’lu Önerge dâhil tüm Önergelerin İmar ve Bayındırlık 
Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 
kabul edilmiştir, 39?  
GAMZE GÜL ÇAMUR: Doğrudan oylansın.  
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sayın YILDIZ? Sayın ŞAHİN? Sayın SEVİNÇ?                                   
39 no’lu Önergenin doğrudan kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 
Oybirliği ile kabul edilmiştir, 40? 
GAMZE GÜL ÇAMUR: 40. madde ve 49. madde dâhil aradaki maddelerle birlikte İmar 
Komisyonuna. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sayın YILDIZ? Sayın ŞAHİN? Sayın SEVİNÇ?                                          
40 no’lu Önerge dâhil ve 49 no’lu Önerge dâhil tüm Önergelerin İmar ve Bayındırlık 
Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 
kabul edilmiştir, 50?  
GAMZE GÜL ÇAMUR: 50, 51, 52, 53 Bütçe Komisyonuna acil kaydıyla havalesi. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sayın YILDIZ? Sayın ŞAHİN? Sayın SEVİNÇ?                                          
50, 51, 52 ve 53 no’lu Önergelerimizin Plan ve Bütçe Komisyonumuza havale edilmesini 
oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Bir, okuyarak 
Gündeme alacağımız bir Önerge var, bir okuyalım önce onu. 
DİVAN KÂTİBİ: Almanya'nın Bremen kenti Belediye Başkanı Dr. Andreas Bovenschulte'nin 
daveti üzerine İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Mustafa Tunç SOYER ve beraberindeki heyet 
tarafından 18-21 Aralık 2022 tarihleri aralığında Kentimiz İzmir'in kardeşkentleri arasında yer 
alan ve 25 yılı aşkın bir süredir bir ortaklık ilişkisi bulunan Bremen kentine bir ziyaret yapılması 
planlanmaktadır. Bremen kenti Belediye Başkanı ve yetkilileriyle birebir kurumsal görüşmeler 
gerçekleştirmek üzere Almanya'ya yapılacak seyahate, İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı 
Mustafa Tunç SOYER ile birlikte ESHOT Genel Müdürlüğü Özel Kalem Müdürü kadrosunda 
görev yapmakta olan Kerem Ziya YANGÖZ de katılacaktır. Bu kapsamda; Kerem Ziya 
YANGÖZ'ün 18-21 Aralık 2022 tarihleri arasında görevli izinli sayılması, yapılacak olan 
seyahatte ulaşım giderlerinin (havayolu ile), günlük harcırah giderleri, konaklama giderleri, 
şehir içi ulaşım giderleri ve diğer yasal giderlerin (pasaport harcı, yurtdışı çıkış harcı, alan 
vergisi, seyahat sigortası, vize ücretleri, Covid-19 PCR testleri vb.) ESHOT Genel Müdürlüğü 
İnsan Kaynakları ve Eğitim Dairesi Başkanlığı bütçesinin 03.3.3.01 Yurtdışı Geçici Görev 
Yolluğu harcama kaleminden karşılanması hususlarının Sayın Meclisimizce görüşülerek gerekli 
kararın alınmasını arz ederim. Mustafa Tunç SOYER İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı. 
(ESHOT-İnsan Kay.ve Eğt.Dai.Bşk.E.110846/E.1100989) 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sayın ÇAMUR? 
GAMZE GÜL ÇAMUR: Doğrudan oylansın Başkan’ım. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sayın YILDIZ? Sayın ŞAHİN? Sayın SEVİNÇ? Değerli 
Arkadaşlar Okunan 54 no’lu Önergenin doğrudan kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul 
edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
 
IV. BAŞKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMİSYON RAPORLARININ 
GÖRÜŞÜLMESİ 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Şimdi Başkanlık Makamınca Gündeme Eklenen Komisyon 
Raporlarının Görüşülmesi maddesine geldik. Buyurun. 
GAMZE GÜL ÇAMUR: Başkan’ım 1. madde Komisyonlardan Hukuk – Göç ve Uyum 
Komisyonlarından oybirliği ile Plan ve Bütçe Komisyonundan oyçokluğu ile uygun bulunmuş. Biz 
Hukuk – Göç ve Uyum Komisyonlarından geldiği şekliyle oylanmasını talep ediyoruz.  
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MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Başkaca bir görüş var mı? 
HAKAN YILDIZ: Sayın Başkan, Bütçe’den geldiği şekilde oyçokluğu olarak AK Parti Grubu 
olarak oy verecek, oyçokluğu olarak vereceğiz.  
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Peki. O zaman…  
GAMZE GÜL ÇAMUR: Önerge… 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sayın YILDIZ? Sayın ŞAHİN? Sayın SEVİNÇ?                                     
1 no’lu Komisyon Raporunun Plan ve Bütçe Komisyonundan geldiği şekliyle kabulünü 
Meclisimizin oylarına sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oyçokluğu ile kabul edilmiştir, 2? 
GAMZE GÜL ÇAMUR: Komisyondan oyçokluğu ile uygun bulunmuş, geldiği şekliyle 
oylanmasını.  
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Başkaca bir görüş var mı? 
HAKAN YILDIZ: Komisyon Üyemiz Erhan Bey bu konuyla ilgili görüşlerini bildirecekler, 
Grubumuz adına. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: AK Parti Grubu adına Komisyon Üyesi Erhan Bey… Buyurun, 
Erhan Bey.  
ERHAN ÇALIŞKAN: Sayın Başkan, Değerli Komisyon Üyesi Arkadaşlarımız bu maddede Grand 
Plaza’nın 20 milyon lira yine bir sermaye artırımı var. Şimdi Grand Plaza sürekli sermaye arttırıyor. 
Daha doğrusu İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin sürekli sermaye arttırıp azaltan şirketlerini 
görüyoruz. Bunlar içerisinde Belediye’nin ana görevlerinde hep birlikte oy veriyoruz, sermaye artışı 
ya da yardım olarak ulaştırma gibi hizmetlerimizin karşılanması için. Ancak Grand Plaza doğru 
yönetilmiyor, etkin ve verimli yönetilmiyor. Bakın, İzmir’in en önemli, en iyi yerlerini Grand Plaza 
işletiyor, Belediye’den veriyoruz ve işletiyor. Şimdi bir su dolum tesisiyle ilgili bir öneri getirdik. 
Dedik ki; başka bir şirketine verilecekti. Bu konuda deneyimli olmayan bir… İzmir Büyükşehir 
Belediyesi şirketine vermeyin, bu konuyu Grand Plaza’ya verin. Grand Plaza işletsin para kazansın 
ki, iki de bir sermaye artırımı olmasın. Ancak incelediğimizde görüyoruz ki, Grand Plaza’nın 
sürekli sermaye artırımına ihtiyaç duymasının sebeplerinden bir tanesi İzmir Büyükşehir Belediye 
şirketlerinin çoğunda olduğu gibi fazla personel çalıştırması. Benzer işletmelerle karşılaştırdığınızda 
Grand Plaza’nın da normal işletmelerden %25’le %30 arasında fazla personel çalıştırdığını 
görüyorsunuz. Ondan sonra yanlış kararlar alınıyor, uygulamalar... Bir önceki Meclis’te anlatıldı. 
İşte, Halkın Bakkalı, yap-boz tahtası, deneme. Şimdi bunların hepsi masraf ve gider ve milyonlar 
harcanıyor. Şimdi biz, her yapılan hatayı dönüyoruz, sermaye artırımıyla 20 milyon lira ver, arttır. 
Bu nedenle hayır oyu kullandık, bu nedenle de hayır oyu kullanıyoruz, teşekkür ederim.                               
(2 dakika 10 saniye) 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Peki, teşekkür ederim. Buyurun Bülent Bey, buyurun. 
BÜLENT SÖZÜPEK: Sayın Başkan, Değerli Arkadaşlar ülkemizin ekonomik koşulları belli. 
Biliyorsunuz ikinci dönemde asgari ücrete %44’ün üstünde bir asgari ücret zammı yapıldı. Bu, 
sigorta primleriyle beraber %100’e yakın, maliyetler oldukça arttı. Burada şirketlerimizin devam 
etmesi için mecburen sermaye artırımı yapmamız gerekiyor, devamlılığı ve sürdürülebilirlik için. 
Grand Plaza biliyorsunuz bütün arka sırada dediğimiz mahallelerde ekmek büfeleri işletiyor.                   
AK Partili Meclis Üyesi Arkadaşlarımı bir gün akşam veya sabah kahvaltılarını yaparken o ekmek 
büfelerinin önünden geçsinler, oradaki kuyrukları görsünler. Biz vatandaşa hizmet etmek için 
maliyetin yarısına temel ihtiyacı olan, vatandaşların temel ihtiyacı olan gıdayı sağlamak için 
fedakârlık yapıyoruz. Burada da şirketimizin sermaye arttırması gerekli, mevcudiyetin devamı için. 
Zaten ülke koşullarını her zaman söylüyoruz. Burada bunu kalkıp Erhan Bey’in yani Komisyonda 
anlatıldığı gibi… Bütün gerekçeleriyle izah edildi. Bundan farklı bir şey çıkarmaya gerek yok. Biz, 
Cumhuriyet Halk Partisi olarak vatandaşın yanında yaptığımız, onlara olduğumuz her destekte 
ulaşımda olsun, gıdada olsun, fedakârlık yapmaya, Belediyemiz olarak, Büyükşehir Belediyesi 
olarak her zaman şirketlerimizin de yanında duracağız. Bu karar doğrultusunda da bizim kararımız 
olumludur. Teşekkürler. (1 dakika 30 saniye) 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Peki, Sayın BOZTEPE önce Fikret Bey söz istemişti, isterseniz 
ona, ondan sonra size, Buyurun Fikret Bey. 
FİKRET MISIRLI: Sayın Başkan, Değerli Hazırun hepinize iyi akşamlar diliyorum. Erhan 
Kardeşimiz aslında bizim burada fikrimizi söyledi ama ardından Komisyon Başkanımız çok farklı 
bir şeyler aktardı. Bir kere biz buna niye karşıyız? 213 milyon liraya çıkacak olan, sermayesi olan 
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bir şirket, işçi maaşını ödemek için İzmir Büyükşehir Belediyesi’nden para alıyorsa bu şirkette bir 
tuhaflık vardır. Sonuçta bu kadar sermaye yapısı ve İzmir’in de en kıymetli mülklerine sahip olan 
bir Grand Plaza… Bazı projeleri hatalı olabilir. Ama yıllardır 7-8 senedir Grand Plaza hâlâ zarar 
ediyorsa, haydi Halkın Bakkalı’nı kapattık, şimdi Halkın Kasabı’nı açtık. 315 liraya et satılıyor 
Sayın Başkan orada. MİGROS’taki fiyatlarla da Bülent Kardeşimiz bir incelesin, görsün. 315 liraya 
etin satıldığı bir Halkın Bakkalı ne kadar Cumhuriyet Halk Partisi’nin politikalarına uygun ve 
kamuya da doğru hizmet ettiğini daha iyi anlayacaktır, teşekkür ederim Başkan’ım. (58 saniye) 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Peki teşekkür ederim, Sayın BOZTEPE buyurun. 
HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın Başkan, Değerli Meclis Üyeleri hepinizi sevgiyle selamlıyorum. Çok 
kısa bir konuşma yapacağım. Şimdi ben Bülent SÖZÜPEK’i dinlerken hakikaten de bazen aklım 
almıyor. Değerli Arkadaşlar, Değerli İzmirliler hepiniz biliyorsunuz, Grand Plaza’nın işletmesini, 
işletmeciliğini yaptığı yerleri biliyorsunuz, bir laf söyledi ondan dolayı ben söz istedim. Dedi ki; 
“Biz her zaman vatandaşın yanındayız.” Güzel Kardeşim Grand Plaza’nın iki tane alıcısı var.                  
Bir; İzmir Vatandaşı. Yani gidip o kafelerde, restoranlarda oturup hizmet alanlar, bir de İzmir 
Büyükşehir Belediyesi. Allah’ınızı severseniz, ben daha önce de en az 3 kere, 5 kere söyledim. 
Gidin, Grand Plaza’da… Ben keşke yanımda oradaki fişlerden getirip de burada gösterseydim. 
İzmir’in hemen hemen en pahalı, en lüks satış noktaları. Demin arkadaşımız da et fiyatını söyledi, 
ya gidin lütfen… Eğer ki, 5 liralık çayı 50 kuruşa veriyorsa hemen burada hazırız kardeşim, daha da 
fazlasını verelim. (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.)  
Yok, öyle bir şey, yok öyle. Hele gidin ki marinaya Başkan’ım yahu. Gidin fiyatları bir görün ondan 
sonra. Nerede vatandaşın yanındaymış? Gidin, gidin… (Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Allah aşkına orayı kim işletiyor? Bırak şimdi 
sen daha orayı… Daha önce Mustafa Bey işletiyordu. Senin dediğin Fuar’ın içindeki yeri herhalde 
kastediyorsun. Şimdi gidin Karşıyaka’da Yasemin Kafe’ye bakın, gidin işte Asansör’e bakın, gidin 
işte bütün bu yerlere bakın, fiyatları görün, fişleri görün. Yapmayın, böyle lafları söylemeyin bari. 
Başka bir bahaneler… Yatırım yaptık deyin, ne bileyim bir şeyler söyleyin de biz de inanmış olalım.  
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Peki. 
HÜSNÜ BOZTEPE: Hepinizi sevgiyle selamlıyorum. (1 dakika 28 saniye) 
BÜLENT SÖZÜPEK: Başkan’ım… 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Peki. (Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Buyurun Bülent Bey, isminiz zikredildiği için 
buyurun, cevap hakkı doğdu size. 
BÜLENT SÖZÜPEK: Değerli Arkadaşlar… 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Karşılıklı cevap hakları doğacak, buyurun. 
BÜLENT SÖZÜPEK: Her konuşmamdan sonra Hüsnü Bey diyor; “Benim aklım ermiyor.” Zaten 
ben onun aklının ermesine şaşırmıyorum. Çünkü Hüsnü Bey’in hem zekâsı, hem bilgisi benim 
konuştuklarımı algılayamaz. (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler 
ve sözler.) Biz burada Büyükşehir Belediyesi olarak… (Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Büyükşehir Belediyesi olarak Değerli 
Arkadaşlar her zaman vatandaşın yanındayız, her zaman İzmirli’nin yanındayız. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Şimdi, Değerli Arkadaşlar… 
BÜLENT SÖZÜPEK: Yatırımlar yapmaya devam edeceğiz. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Şimdi… Bülent Bey, Bülent Beyciğim… 
BÜLENT SÖZÜPEK: Bu ülkede siz önce şunu sorgulamalısınız…  
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Bülent Beyciğim… 
BÜLENT SÖZÜPEK: Başkan’ım, dinlerlerse arkadaşlar. Önce şunu sorgulamaları gerekir Değerli 
Arkadaşlar… (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Şey bitsin… (Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Bir dakika… Hüsnü Bey… (Salondan ses 
kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Hayır, hayır… Söz vereceğim 
Hüsnü Bey, söz vereceğim, söz vereceğim.  
BÜLENT SÖZÜPEK: Önce…  
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sayın BOZTEPE söz vereceğim, Sayın BOZTEPE söz 
vereceğim, söz vereceğim. Bülent Bey bitirin sözü lütfen.  
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BÜLENT SÖZÜPEK: Sayın Başkan’ım, biz her zaman İzmirlinin yanında olmaya devam                          
ediyoruz. Ülkenin ekonomik koşulları belli. Burada, şurada sorulması gereken bir tane aslında 
onların kafasına takılan şunu anlamamaları lazım; bu ülkede Maliye Bakanı çıkıyor, bu ülkenin 
%80’ini temsil eden vatandaşların, memurun, işçinin, asgari ücretliye diyor ki; “Fakir fukaraya 
vermek” diyor, “Bereket getirir” diyor. İnsanların aklıyla alay ediyorlar. Önce bence bunları 
anlasınlar, ülkeyi bu iktidarın ne hale getirdiğini görsünler. Bugün hukuksuzluk yapılıyor, bir kere 
çıkıp bu adaletsizlik kendilerine gelince hukuksuz oluyor. Karşı tarafta adaletsiz yargılanmada 
çıkıp, kendi kendilerine bir ön eleştiri yapsınlar. Adaletin terazisi her zaman eşittir. Bugün bizeyse 
yarın bu adalet size de lazım olacak. Kalkıp Ekrem İMAMOĞLU’yla ilgili yapılan hukuksuzluğa 
bir tane söz etsin Değerli Arkadaşlar. Bizim burada toplum adına yaptığımız bütün şirketlerimizin, 
Belediye Şirketlerimizin tabii ki devamlılığını sürdürmek için destek de olacağız, sermaye artırımı 
da yapacağız, bunun da her zaman arkasındayız. Çünkü bizim Başkanımızın vizyonu 
doğrultusunda… 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Teşekkür ederim. 
BÜLENT SÖZÜPEK: Bu kente hizmet etmeye devam edeceğiz. (2 dakika) 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Peki, Sayın SÖZÜPEK’e teşekkür ederim. Sayın HIZAL 
buyurun.  
ÖZGÜR HIZAL: Sayın Başkan, Sevgili Meclis Üyesi Arkadaşlarım hepinizi saygıyla 
selamlıyorum. Sayın Başkan tabii Meclis Başkan Vekili sıfatıyla bu tarz ifadeler kullanıldığında 
gerekli uyarıları yapmanızı beklerdik açıkçası; ama yine böyle bir uyarı yapılmadı. Şimdi Hatiplik, 
siyaset gerçekten zekâ işidir, akıl işidir. Eğer bununla ilgili bir problem yaşanırsa hakarete mesele 
dökülür. Söyleyeceğiniz lafınız yoksa bilginiz de eksikse o zaman hakaret edersiniz. Az önce 
beyefendinin yaptığı gibi. Hakaretin de Türk Ceza Kanunu’nda karşılığı vardır. Hiç kimsenin hiç 
kimseye hakaret etme hakkı yoktur. Hiç kimsenin hiç kimseye küfretme hakkı yoktur. Eğer bir 
kişinin başka bir kişiye hakareti söz konusu olursa Türkiye Cumhuriyeti’nin bağımsız ve tarafsız 
mahkemeleri ve yargıçları yargılamayı yapar ve gerekli cezai işlemi… 
SALONDAN: Tarafsızsa… 
ÖZGÜR HIZAL: Bağımsız ve tarafsız… 
SALONDAN: Tarafsız… 
ÖZGÜR HIZAL: Bağımsız ve tarafsız… Arkadaşlar siyasetinize alet etmeye çalışmayın o kararı. 
(Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.)  O sizin iç siyaset 
meseleniz. 6’lı Masa’nın, 6’lı Masa’nın adayının kim olacağı konusunda burada… (Salondan ses 
kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Sakın bu konuyu alet etmeyin 
arkadaşlar. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Değerli Arkadaşlar, Değerli Arkadaşlar bir dakika… 
ÖZGÜR HIZAL: Arkadaşlar sakın alet etmeyin… Mahkeme bir karar verdi. Şimdi… 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Evet. 
ÖZGÜR HIZAL: Evet, şimdi esas konuya geleceğim. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sayın HIZAL buyurun. 
ÖZGÜR HIZAL: Şimdi esas konuya geleceğim. Biz burada Grand Plaza’nın sermaye artırımı ile 
alakalı bir eleştiri ortaya koyduk ve dedik ki; “Grand Plaza zarar etmemesi gereken bir şirket.” 
dedik. “Grand Plaza, eğer gerçekten İzmirlilerin menfaatine iş yapıyor ise, o zaman biz bu zararları 
göze alabiliriz.” dedik. Kıymetli Arkadaşlar Grand Plaza’nın şu an itibarıyla zararı 38 milyon, şu an 
itibarıyla. 9. ay, 10. ay itibarıyla. Geçen yılki zararı Grand Plaza’nın, 58 milyon arkadaşlar. Şimdi 
Grand Plaza’nın 348 personeli varmış, 350 personeli varmış, şu an da 550 personel. Sizin 
döneminizde arttı bu personel sayısı arkadaşlar, sizin döneminizde arttı. Eleştirilerimiz bunlar. 
Grand Plaza, İzmirlilerin gözünün içine baka baka yanlış bilgi vererek, bir marina kiraladı. O 
marinayı kiralarken ne dediniz siz? “İzmir’de çekek problemi var.” dediniz, İZDENİZ’in 
gemileriyle ilgili. Ve biz o gemileri oraya sokacağız, orada bakım-onarımını yapacağız, orası çekek 
yeri olarak kullanılacak dendi. Kim dedi bunu? İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Sayın Tunç 
SOYER söyledi. Peki, sonra ne oldu? Sonra ne oldu biliyor musunuz? Orası İzmirlilerin, sizin arka 
sıradakiler diye tabir ettiğiniz İzmirlilerin asla ve asla giremeyeceği bir mekân haline geldi. Neden? 
Fiyatları çok yüksek. Neden? Sosyolojik olarak orası zaten onlara uygun bir yer değil. Bir marina 
kiraladınız. Yüz binlerce lira kira veriyorsunuz ve oraya kim gidiyor? İzmirliler mi gidiyor? Arka 
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sıradakiler mi gidiyor? Hayır. Siz neden bahsediyorsunuz? “Arka sıradakilere biz hizmet ediyoruz.” 
diyorsunuz. Şirketlerin genel boyutuyla ilgili bakıldığında, şirketlerin bir kısmının elbette ki zarar 
etmesi söz konusu olabilir. Ama bazı şirketlerin, Grand Plaza gibi, İZBETON gibi şirketlerin zarar 
etmesi nedir arkadaşlar biliyor musunuz? Kabiliyetsiz yönetim anlayışından kaynaklanır. Elimde… 
Daha önce de gösterdim. Ne var? Bir Sayıştay Raporu var. Bu Sayıştay Raporu ne diyor? İzmir 
Büyükşehir Belediyesi sen “Kanun Hükmünde Kararnameyle terörle iltisaklı olmuş bir kişiyi, ihraç 
edilmiş bir kişiyi, bırakın İzmir’e gelmeyi, Türkiye’nin sınırları içerisine dahi gelmeyen, Fransa’nın 
Paris şehrinde yaşayan bir kişiyi şirketin Yönetim Kurulu Üyesi atadın ve ona İzmirlilerin parasıyla 
huzur hakkı ödüyorsun.” dedim. Bu huzur hakkı kimin parası? Senin paran, benim param, 
İzmirlilerin parası. Peki, bu hanımefendi ne yapıyor? Ne yapıyor bu hanımefendi? Yönetim Kurulu 
Toplantılarına mı katılıyor? Yoksa teknoloji ilerledi de online toplantılar mı yapıyor? Siz kimin 
aklıyla dalga geçiyorsunuz arkadaşlar ya? Grand Plaza şu an da 58 milyon zarar etmiş bir şirket, 
geçen yıl itibarıyla. Bu yıl itibarıyla da 38 milyon zarar etmiş. Muhtemelen de 60 milyonu bulacak. 
Maaş ödemek için siz, arkadaşların da dediği gibi, sermaye artırımı yapalım, zarar ettik, sermaye 
artırımı yapalım, şu oldu, sermaye artırımı yapalım. Peki, bunu niye konuşmuyorsunuz? Bunu niye 
konuşmuyorsunuz da ESHOT’u konuşuyorsunuz? Sayın Başkan çıktı, daha dün, pazartesi günü. Ne 
dedi? “Kamu zararı söz konusu.” dedi ve “Bu kamu zararından dolayı ben birilerini şikâyet 
ediyorum.” dedi. Kamu görevlilerini şikâyet etti, dava açtı mı? Evet açtı. Suç duyurusunda bulundu 
mu? Evet, suç duyurusunda bulundu. Kamu görevlileri hakkında. Peki, bu şirketi yönetenlerle ilgili 
bir suç duyurusunda bulunuyor mu? Hayır. Peki, bu şirkete Yönetim Kurulu Toplantılarına 
katılmayan bir kişiyi Yönetim Kurulu Üyesi olarak atayan Sayın Başkan hakkında kendisi suç 
duyurusunda bulunuyor mu kendisi hakkında? Hayır. Hukuk öyle sübjektif kriterlere göre 
değerlendirilmez arkadaşlar. Hukuk objektif kriterlere göre değerlendirilir. Sonra, çıkan kararlara, 
siyasiymiş, şuymuş buymuş denmez. Arkadaşa tavsiyem; okuduğunu tane tane okusun ve anlasın. 
Bazen çok hızlı okuduğunu düşünüyorum. Kendisi Mali Müşavir. Benim elimde belgeler var, bu 
belgelere ben ulaşabiliyorsam Beyefendi de ulaşabilir. Ama okuduğunu anlasın, bazen küçük 
yazıyor ama gözlüğün yoksa gözlüğümü vereyim, göz problemi varsa doktora gitsin, başka bir 
problemin varsa başka bir yere git ama okuduğunu anlama problemin var senin. Okuduğunu anlama 
problemin olduğu için bugün burada bu tartışmaları yaşıyoruz. Grand Plaza’nın zarar etmesinin 
sebebi; Grand Plaza’nın başında liyakatsiz kişilerin olması. Birazdan İZBETON’a geleceğiz. 
İZBETON’un durumu çok daha kötü, facia durumda, facia durumda. Siz boş verin şu siyaset işini, 
boş verin Mahkeme Kararlarını, boş verin Mahkeme Kararlarının siyasi yönlerini tartışmasını. 
Onlar sizin iç siyaset meseleniz, onlara biz karışmıyoruz. Biz İzmir’e karışıyoruz, biz İzmir’i ilgili 
konuları konuşacağız, saygılar sunuyorum. (7 dakika 25 saniye) 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Peki, teşekkür ederim. (Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Hayır, bir sataşma yok size, yok. İkinci kere 
söz… Buyurun, buyurun. (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve 
sözler.) Diğer Meclis Üyelerine saygı gereği bir kere söz verdik, konuştunuz, şimdi konuşmayan 
çok arkadaş var yani. Buyurun. (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan 
sesler ve sözler.)  
MURAT AYDIN: Sayın Başkan, Değerli Meclis Üyeleri hepinizi saygıyla selamlıyorum. Şimdi 
önce bir şey söyleyeyim de, MİGROS fiyatlarını kim söyledi? Sanırım Fikret Bey mi söyledi?  
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Fikret Bey söyledi, evet. 
MURAT AYDIN: Ben bakıyorum MİGROS fiyatlarına, Fikret Bey MİGROS’ta kıyma 129 lira, 
bizim Halkın Kasabı’nda 110 lira. Bizim Halkın Kasabı’nda en yüksek olan biftek, 185 lira.                  
185 liraya MİGROS’tan biftek alabiliyorsanız beni de davet edin, Hakan Bey hep beni çağırıyor 
ama bugün ben Fikret Bey’i çağırayım izninizle, beraber yeriz. Şimdi önce bunu bir düzeltelim.  
HAKAN YILDIZ: Sataşma var… 
MURAT AYDIN: Yani öyle MİGROS’ta fazla…  
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sataşma yok yahu… (Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) 
HAKAN YILDIZ: Nasıl yok Sayın Başkan? Bülent Bey bana bu ifadeyi kullanıyorsa kusura 
bakmayın yani… (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) 
MURAT AYDIN: Sayın Başkan’ım… (Salondan ses kayıtlarında 
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anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Bir izin verir misiniz? 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Arkadaşlar… 
MURAT AYDIN: Bir izin verir misiniz? 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Arkadaşlar… 
HAKAN YILDIZ: Bülent Bey’e sataşma yok, ikinci kez söz verdiniz Sayın Başkan… 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sataşıldı ama adamın ismi… (Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) 
HAKAN YILDIZ: Fikret Bey’e söz verildi… 
MURAT AYDIN: Arkadaşlar… 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Değerli Arkadaşlar… 
MURAT AYDIN: Arkadaşlar… 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Vereceğim, devam ederiz. Arkadaşlar yani tartıştığımız bir konu 
var, Grand Plaza’yı konuşuyoruz. Belediyemizin önemli bir şirketi. Bu şirketle ilgili arkadaşlarımız 
görüş vaaz ediyorlar. Burada sataşma kastından… Eğer sataşmadan bahsediyorsak, kişisel olarak 
vaaz edilen bir görüşe, o görüşün dışında başka bir saikle müdahale edildiğinde zaten gereken 
size… Sayın HIZAL verdi. BOZTEPE isteseydi, BOZTEPE’ye de söz verecektim. Ama onun 
dışında bir görüş vaaz edildi. Bir Hatip de ona cevap veriyor yani. Bu o zaman karşılıklı sürekli 
sabaha kadar… Bunun karşılıklı görüş alışverişi olduğu söylenir. Bir, Sevgili Meclis Üyemiz                  
“315 lira et.” dedi “Halkın Kasabı’nda.” Sayın Grup Başkan Vekilimiz de güncel fiyatları söyledi.   
FİKRET MISIRLI: 315 lira Başkan… Öyle bir şey yok… O zaman bana da söz hakkı verin. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Tamam vereceğim, bunu düzelteceksen buyurun. Önce bir 
dinleyelim… 
FİKRET MISIRLI: Sonra mı? 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Önce bir dinleyelim, sonra derdinizi anlatırsınız, buyurun. 
MURAT AYDIN: Değerli Arkadaşlar tamam, peki, söylüyorum o zaman fiyatları. İş reklama 
dönecek ama olsun Halkın Bakkalı, Halkın Kasabı’nın reklamı olsun. Kıyma 110 lira, kuşbaşı 135 
lira, antrikot 195 lira işte böbrek, ciğer, kemikli incik, kavurma 180 lira vesaire gidiyor.  
FİKRET MISIRLI:  Dana bonfile… 
MURAT AYDIN: Dana bonfileyi de söyleyeyim canım 315 lira, evet. 
FİKRET MISIRLI: Tamam… 
HAKAN YILDIZ: Doğru söylemiş… Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) 
MURAT AYDIN: Bir dakika canım… 
(SALONDAN): Hani en yüksek fiyat 180’di? 
İRFAN ÖNAL: MİGROS’la kıyaslıyor. 
MURAT AYDIN: İzin verir misiniz bir dakika? 
FİKRET MISIRLI: Benim açıklamama gerek kalmadı Başkan’ım, Hatip doğruyu söyledi.  
SALONDAN: Bravo Başkan’ım.  
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Peki, tamam buyurun. 
MURAT AYDIN: Bana izin verir… 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Buyurun, Murat Bey buyurun.  
MURAT AYDIN: Peki. Şimdi şunu anlatmaya çalışıyorum. Bir meseleyi tartışırken işi eskilerin 
deyimiyle mugalâtaya dökmek, arkadaşların yöntemi olabilir ama Cumhuriyet Halk Partisi’nin 
yöntemi bu değil. Birazdan konuşacağımız konuya şimdiden ön alıp, bu Meclis’i bu şekilde 
germeye çalışmanın da bir anlamı yok. Kimin kabiliyetsiz olduğunu, kimin olmadığın bu ülke 
biliyor. Herkes kendi kabiliyetinin ne düzeyde olduğunu da biliyor. Bunu herkes ortaya koysun. Her 
defasında bizim çalışanlarımızın, şirketlerimizin çalışanlarının aldıkları maaşlara ve sayılara laf 
söyleyen arkadaşlar bu ülkede işsizlik rakamları bu haldeyken bu arkadaşların çalışma koşullarına, 
istihdam koşullarına laf söylemesinler. Cumhuriyet Halk Partisi’nin Belediyelerinin şirketlerinde 
insanlar kölelik ücretleriyle, açlık sınırlarının altında ücretlerle çalıştırılıp, şirketler kâr etmez. Bu 
bizim tercihimizdir. 7 bin 500 lirayı bulmuş bir açlık sınırının söz konusu olduğu ülkede 8 bin 
lirayı, asgari ücrete 8 bin lirayı çok görenlerin, asgari ücretli çalışanlara verilen ücreti fakir fukaraya 
verilen sadakayla bir tutanların, burada gelip bizim çalışanlarımıza verdiğimiz ücretle ilgili bir 
yorum yapması abestir her şeyden önce. Buna gerek yok, buna gerek yok. Sizin şu kadar çalışanınız 
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var; peki biz o zaman bu çalışanları dışarı mı atalım? İşten mi çıkaralım? Bunu mu öneriyorlar? Bu 
şirketler kâr etsin vesaire diye. Şimdi neymiş? Nefes Restoran’da fiyatlar şöyleymiş, böyleymiş. 
Grand Plaza, bir tek restoran mı işletiyor? Grand Plaza bir tek yüksek gelirli grubu olan, yüksek 
gelir grubundaki İzmirlilere mi hizmet eden hizmetler veriyor, tesisler işletiyor? Şurada 
Belediye’nin önündeki küçük büfeden, çay bahçesinden, çay ocağına, lüks restorana kadar bir sürü 
yer işletiyoruz Sayın Başkan’ım. Şirketin çalışmasını eleştirebilir arkadaşlar, yetersiz bulabilirler, 
daha verimli ve daha kârlı olması gerektiğini söyleyebilirler. Ama rica ederim; burada bu meseleyi 
işte siz, halktan yana mısınız, değil misiniz meselesine dökmesinler. Çünkü kimin halktan yana 
olduğunu biz burada söylemeye başlarsak sabaha kadar anlatırız. Kimin sofrasında ne yediğini, 
halkın sofrasında ne yediğini anlatırız burada. Bizim Halkın Bakkalı’nın fiyatlarını söyleyen 
arkadaşların çok ucuz, çok ucuz diye ortaya döktükleri Tarım Kredi Kooperatifi fiyatlarını sayarız 
burada. Buna gerek yok, burada konuştuğumuz konu, Grand Plaza’nın şirketinin sermaye artışı. 
Şimdi, devr-i iktidarlarında çökerttikleri ekonomik koşullar altında hangi şirket sermaye ihtiyacına 
düşmemiş ki? Merkezi Bütçe dâhil, Büyükşehir Belediyesi dâhil, İlçe Belediyelerimiz dâhil, 
Temmuz ayında bütçelerimiz çöp olmadı mı? Buraya ek bütçeler getirmedik mi? Ve böyle devam 
ederlerse muhtemeldir ki biz, Haziran-Temmuz’da buraya yine ek bütçe getireceğiz. Bunun 
sorumlusu Grand Plaza yönetimi mi? Burada beceriksiz kim? Kabiliyetsiz kim? Buna dönüp 
baksınlar, dönüp baksınlar. Yani burada tartıştığımız konu ne? Tartışmayı bağlamından koparıp 
burada bir hır gür çıkarmaksa mesele, sorun yok. Ama burada meseleyi İzmir’in yararına olarak 
konuşmaksa, şeyi bu... Şimdi siz orada tutup bir ürünün fiyatını alıp, MİGROS’ta bile böyle değil 
derseniz, ben de size o zaman bütün listeyi dökerim, MİGROS’un fiyatlarını da gösteririm ve 
söylerim. Buna da sataşma değil, cevap vermek denir, saygılar sunarım. (6 dakika 35 saniye) 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Peki teşekkür ederim, buyurun BOZTEPE. Sayın BOZTEPE 
buyurun. 
HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın Başkan, aslında bugün bu Meclis’in bu kadar uzaması gerekmiyordu 
ama işte böyle kendini bilmez birisi çıkar bir şeyler söylerse sonuçta böyle olur. Benim zekâmın 
zekâtı bir kere onun hayatı boyunca yeter. Benim iş ahlakımın, geçmişimdeki iş ahlakımı bütün 
İzmir biliyor, bu Meclis’teki birçok arkadaşım biliyor. Arkadaşın da iş ahlakını herkes biliyor. Bir 
gün eğer ki çok da canım sıkılırsa hiç de acımam, acımasızca davranırım ve çok acımasız 
davranırım, bunu kendisine de söylüyorum, o kadar. Sevgili Başkan’ım, demin ben, Murat AYDIN 
arkadaşımızın söylediklerinin büyük bir kısmına katılıyorum, Grubumuz da katılıyor. Bizim burada 
ilk önce karşı çıktığımız… Ve arkadaşımız da sadece 1-2 tane et fiyatını söyledi. Benim de buradaki 
vatandaşlarımıza yoksa Grup Başkan Vekilimizin de 300 küsur kişiden, 500 küsura çıkarmanızı… 
“Siz niye bu kadar kişi aldınız?” da demedik. Şunu söylüyoruz; siz bu kadar kişi aldıysanız buna 
göre de üretim yapıyorsunuz muhakkak ki. Yoksa bu insanı alıp da bankamatik… Bunları 
çalıştırmıyorsunuz, muhakkak öyledir. Esasen İzmir’deki satış noktalarıyla ilgili fiyatları… Ben 
birçok yerden alışveriş yapıyorum. Gerçekten de yani Grand Plaza’yı… Ve gidip bütün tesislerinde 
hemen hemen çoğunda da oturmuşluğum var, siz de oturuyorsunuz. Ben o fiyatları söylüyorum. Bu 
fiyatlarla Grand Plaza’nın zarar etmemesi… ESHOT etsin, İZULAŞ edebilir ama Grand Plaza’nın, 
İZFAŞ’ın zarar etmemesi gerektiğini biz dile getirdik. Yoksa orada çok da fazla da bir şey…                      
Ki sermaye artışı Allah aşkınıza o sermaye artışını da koyarsanız zaten bu sefer o zarar artışı daha 
da yükselecektir. Bunu söylemeye çalıştık, başka da bir şey söylediğimiz yok. Yani biz burada 
İzmirlilere falan hizmet ettiğimiz yok. 5 liralık çayı, 10 liralık çayı 1 liraya vermiyoruz. Bak geçmiş 
yıllarda Karşıyaka’da Kent A.Ş.’nin bir işletmesi var, deniz kenarında. Gerçekten de biz o zaman da 
söyledik, Belediye Başkanı Cevat Bey’di. Yahu dedik ki; buraya giden emekli insanlar burada çay 
içemiyor, çay içmek için gidiyorlar. Ve gerçekten de %500’e yakın fiyatı düşürmüştü. 50 kuruşa mı? 
O zaman fiyatlar farklıydı… O fiyatlara düşürmüştü gerçekten ve çok doğru. Bunları yapsın 
kardeşim, biz bunları söylüyoruz, başka da bir şey söylemedik, teşekkür ederiz. (2 dakika 10 
saniye) 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Peki, Sayın Hakan Bey buyurun.  
HAKAN YILDIZ: Sayın Başkan, öncelikle bir Meclis Üyenizin artık ismen bile zikretmeyi uygun 
bulmuyorum. Biraz önce kullandığı ifadeyi bırakınız Grubumuz adına olmayı, bir insanın bir insana 
bile söylememesi gerekecek nezaketsizlikte bir ifadedir, kendisine iade ediyoruz. Ve ben sadece 
şunu tavsiye ederim; maalesef Büyükşehir Belediyemizin Bütçe Komisyonu Başkanlığını yürüten 
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arkadaşımız, Sayıştay Raporu okumaktan aciz, okumuyor. 
ÖZGÜR HIZAL: Okuduğunu anlamıyor. 
HAKAN YILDIZ: Sayıştay Raporlarını okumuş olsa, yaptığı görevin sorumluluğunu ve ağırlığını 
biliyor olsa, o Sayıştay Raporu’nda konu olan meseleleri objektif şekilde irdeler ve bakar. Ancak 
ondan uzak olduğunu biz şu an gördük, gördüğü tavırla, ortaya koyduğu üslupla. Ve bütün bu 
nezaketsizliğe, tarafınızın da müdahale etmemesi noktasında gösterdiğiniz tavırda da üzüntümüzü 
de belirtmek istiyorum. Çünkü yapılan tamamen kişisel bir hakarettir ve doğru olmamıştır. 
Cumhuriyet Halk Partisi içerisindeki birçok arkadaşımızın da şu an bunu kınadığını düşünüyorum. 
Çünkü biz birbirimizi Meclis dışında tanıyan insanlarız. Bakınız, bulunduğunuz görev nedeniyle 
oyçokluğu olan bir görüşe Komisyon Başkanı olarak bir cevap verebilirsiniz. Bu cevabınıza artık 
basmakalıplar üzerinden vermekten vazgeçin. Her seferinde, çıkaralım konuşma kayıtlarını hep aynı 
kalıp cümleler, aynı ifadelerle veriyor kendileri, hep aynı noktaya dönüyor. Oysa biz, biraz önce 
Sayın Cumhuriyet Halk Partisi’nin Grup Başkan Vekili’nin de konuşmalarını özellikle not aldım. 
Maalesef Özgür Başkan’ın konuşmalarını, ortaya koyduğu eleştirileri dikkatli dinlemediğini 
düşünüyorum. Biz konuşmamızın hiçbir yerinde çalışanların aldığı ücretler üzerinden bir yorum 
yapmadık. Biz Sayıştay Raporu’na konu olmuş, bir yönetim kurulu üyesinin KHK’yla 
uzaklaştırılmış olan zat’ın varlığı üzerinden bir eleştiri yaptık ve bunun doğru olmadığını…                   
Hem Sayıştay Raporu’nda var, hem de biz ısrarlı bir şekilde dile getiriyoruz. Bize varan başka bir 
şey söyleyeyim. Biraz önce kendileri dediler ya; eşit ücret veriyoruz, biz çalışanlarımızın 
yanındayız. Bakınız, geçen ki bütçe görüşmelerinde çok açık, net bir ifadede bulunmuştum. Sayın 
Başkan da öyle olmadığını söyledi, şimdi ben tekrar edeceğim. Sayın AYDIN’ın da bu konunun 
üzerine bakmasını bir daha hatırlatacağım. Meslek Fabrikası’nda çalışan öğretmenlerimiz, İZDOĞA 
şirketine ait en düşük ücreti alıyor. İZENERJİ’deki öğretmenlerimiz ondan daha fazla ücret alıyor, 
İZELMAN’daki öğretmenlerimiz onlardan da fazla ücret alıyor. İZELMAN’daki öğretmen mesai 
ücreti alabiliyor, İZENERJİ’deki öğretmen mesai ücreti alabiliyor ama İZDOĞA’daki Meslek 
Fabrikası’ndaki çalışan bayan öğretmenlerimiz mesai ücreti almıyor. Bunu ben söylemiyorum, bunu 
bu konudan dertlenen personellerimiz artık bize ulaşıyor ve bize söylüyor. Diyor ki; bunu Meclis’te 
dile getirir misiniz? Bizim bu adaletsizliğimizin sesi olur musunuz? Şimdi Adalet ve Kalkınma 
Partisi’ne onlar güveniyor. 20 yıldır her seçimi kazanan iktidarımıza milletimizin güvendiği gibi. 
Benim Sayın AYDIN’a bir tavsiyem var kardeşi olarak; bizim eleştirdiğimiz konulara lütfen 
derinlemesine bakın ve samimiyetle gidip bunları çözün. Bu eşitsizliğinizi ortadan kaldırın da, 
ondan sonra bizim politikalarımız üzerinden bizi eleştiren bir yaklaşım ortaya koyun. Şimdi Fikret 
Bey bir örnek verdi. En basit algı işi yapıyorsunuz. Farklı rakamlar veriyorsunuz, gerçeğini 
söylediği rakamlarla farklı noktaya çıkarmaya çalışıyorsunuz, bu alışkanlıklarınız hep var. Biz “A” 
dedikçe “Z” demeyi, biz “O meseleyi niye yapmadınız?” dediğimizde genel politikaya girmeyi ilke 
edindiniz. Bakınız İzmir’in sorunları çok ciddi büyüyor. Biz Grand Plaza’yla ilgili yaklaşık 2 ay 
önce burada bir tartışma yaşadık ve Grand Plaza’yı savunduk. Dedik ki; “Su tesisini niye 
İZDOĞA’ya veriyorsunuz?” Grand Plaza’mız burada dururken… Eğer o gün bu devri Grand 
Plaza’ya yapsaydınız, bugün sermaye artışına da oybirliği yapardık. Bir yatırım vardı, Grand 
Plaza’nın doğru işletilmesiyle ilgili. Bu şirketlerin her geçen gün zararları büyüyor. Eğer bu 
şirketler doğru yönetilmiş olsa, zarar etmezler, hele hele Grand Plaza’nın zarar etmesini kabul 
etmemiz mümkün değil. Çünkü yaptığı işletme mantığı ortada. Ben de bir işletmenin içerisinde 
buna benzer bir işletmesi olan bir insanınım. Eğer sizin iyi bir noktada bir işletmeniz varsa ki, bunu 
Mustafa Bey de bilirler geçmişte bu işi yaptıkları için. Doğru yönettiyseniz, doğru politika 
koyarsanız, gıda sektöründeki, hizmet sektöründeki bu mekânlar her biri zarar etmezler, kâr üretirler 
ve bu anlamda da şu an ben piyasadaki bu tür işletmelerin… Yani buna benzer işletmelerin 
cirolarını iyi ya da kötü biliyorum bir iş adamı olarak ve bunların hiçbiri şu an zarar etmeyecek 
nitelikte yerlere sahipler, çok kıymetli yerlere sahipler. Doğal olarak burada bence yönetimin, bu 
şirketlerin yönetim tarzlarını ve işleyişlerini gözden geçirme zamanı gelmiştir, teşekkür ederim.                  
(4 dakika 26 saniye) 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Peki, teşekkür ederiz. Sayın YILDIZ? Sayın ŞAHİN? Sayın 
SEVİNÇ? Değerli Arkadaşlar, 2 no’lu Komisyon Raporunun Komisyonlardan geldiği şekilde 
kabulünü Meclisimizin oylarına sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oyçokluğu ile kabul 
edilmiştir. 3, Değerli Arkadaşlar? 
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GAMZE GÜL ÇAMUR: Başkan’ım, 3 ve 40 dâhil Komisyonlardan oybirliğiyle gelmiş, geldiği 
şekliyle oylanmasını öneriyoruz. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Başkaca bir görüş var mıdır? Sayın YILDIZ? Sayın ŞAHİN? 
Sayın SEVİNÇ? 3 no’lu Komisyon Raporu dâhil ve 40 no’lu Komisyon Raporu dâhil tüm 
Komisyon Raporlarının Komisyonlarından geldiği şekilde kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul 
edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Değerli Arkadaşlar… 
GAMZE GÜL ÇAMUR: 41. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: 41?  
GAMZE GÜL ÇAMUR: Başkan’ım, Plan Bütçe – Tüketiciyi Koruma Komisyonlarından geldiği 
şekliyle oylanmasını öneriyoruz.  
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sayın YILDIZ? Sayın ŞAHİN? Sayın SEVİNÇ? 41 no’lu 
Komisyon Raporunun Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma Komisyonlarımızdan geldiği şekilde 
kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.  
 
V. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLİS ÜYELERİNİN MAZERETLERİNİN 
GÖRÜŞÜLMESİ 

  MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Değerli Arkadaşlar, Toplantıya Katılmayan Meclis Üyelerimizin 
Mazeretlerinin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 
edilmiştir.  
  
VI. GÜNDEM DIŞI KONUŞMA TALEPLERİ 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Gündem Dışı Konuşma Talepleri. Sayın BOZTEPE var, Sayın 
AYDIN var. Sayın BOZTEPE buyurun. 
HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın Başkan, Değerli Meclis Üyeleri hepimizi sevgiyle selamlıyorum tekrar. 
Aslında bugün burada bir canlı yayın da yapmak istiyorduk. Çiğli’deki İmece Yaka Yapı 
Kooperatifi’yle ilgili alanda bir canlı yayına bağlanacaktık, orada arkadaşlarımız bekliyordu. Fakat 
havanın orada çok karardığını… Karardığından dolayı bu canlı yayını bugün gerçekleştiremiyoruz 
ama önümüzdeki zamanlarda yaz aylarına doğru bizim de İzmir’de sizlerin daha önce canlı yayınlar 
yaptığınız şekilde biz de burada kendi telefonlarımızla ve tabletlerimizin aracılığıyla canlı yayınlar 
yapacağız. Fakat ben onun… Canlı yayınına geçmeden önce ben sadece… Şu, şuna bir zoom 
yaparsanız… Alan burası arkadaşlar. Biraz sonra ben İzmir’deki kooperatiflerle ilgili konuşma 
yapacağım. Konuşmamın ana teması bu olacak. Burası… Alan, gördüğünüz gibi, bugün gittim ben, 
bu resim saat:16.30 gibi sonradan çekildi. alanda hiçbir şey yok, sadece 2 tane kepçe traktör, 
dediğiniz o küçük kepçe traktörler çalışıyor. Ve bu konuyla ilgili ve Örnekköy’le ilgili birkaç konuyu 
gündeme getireceğim, sonra da ayrılacağım. Değerli Başkan’ım, şimdi, yine resimlere bakalım 
gidelim. Bakın…  
ÖZGÜR HIZAL: Ver ben göstereyim. 
HÜSNÜ BOZTEPE: Dur Başkan’ım şurada bir… Bulalım o resmi ilk önce. 
ÖZGÜR HIZAL: Önemli bir konu. 
HÜSNÜ BOZTEPE: Değerli Arkadaşlar… 
İRFAN ÖNAL: Sabaha kadar… 
HÜSNÜ BOZTEPE: Çiğli İmece Yapı Kooperatifi adı altında bir tane Kooperatif kuruldu. Bu 
kooperatifte… Ki sahibinden.com’a girdiğimiz zaman, sahibinden.com’a girdiğimiz zamanlar şöyle 
bir ilan çıkıyor. Telefonda bulamadım, şimdi bulurum. Değerli Arkadaşlar, şunu zoomlayabilirseniz. 
Başkan’ım biraz daha kaldırın da… Evet. Biraz zoomlayın. Lütfen en üsttekini, ben şimdi 
okuyacağım. Burada ne yazıyor? Değerli Arkadaşlar, sahibinden.com. Açıklama kısmında, “İzmir 
Büyükşehir Belediyesi ve Ege Şehir Denetiminde Murano City Projesi’nde satışlar başlamıştır. 2+1, 
3+1, 1+1 kooperatif hisseleri” satılmak… Hatta burada kooperatif de hiç demiyor, kooperatiften de 
bahsetmiyor. “Çiğli Park Yaşam Santorini Sitesi karşısında.” Değerli Arkadaşlar… Ve ödeme 
şekilleri koymuşlar. Yine kendi sitelerini koymuşlar. Bu site de kendi siteleri. Siteden ben size 
bulayım. Biraz zaman alacak kusura bakmayın bugün arkadaşlar; ama önemli konular. Bu site, kendi 
sitesi Değerli Arkadaşlar. Çiğli’deki İmece Yaka Kooperatifi’nin kendi internet sitesi. Sitesinin altında 
rakamlar var. Fakat köşede çok küçük bir… Yanlarına bir yazı yazılmış. Bunu ben size anlatacağım. 
diyor ki; “Yukarıdaki fiyatlar 2022 Haziran Ayı değerlerine göre yönetimimizce öngörülen yapı 



 25 

maliyetleridir. gerektiği takdirde projemizde eskalasyon uygulaması yapılacaktır.” Bu eskalasyon ne? 
Buradaki inşaatla ilgilenen arkadaşlarımız bilirler. Değerli Arkadaşlar, bayındırlık birim fiyatlarıyla iş 
yapılır. Bayındırlık birim fiyatlarıyla iş yaptığın zamanlar yıl içinde fiyat farkları verilir. Nedir bu 
fiyat farkları? Demirdir, çimentodur, akaryakıttır ve bunlara bağlı olan malzemelerle ilgili fiyat 
farkları verilir. Bu ne demekmiş, bu ne demekmiş? O zaman buradaki açıklanan, fiyatlarla bu evlere 
İzmirliler sahip olamayacaklar ve yakında buralarda büyük sıkıntılar çıkacak. Şimdi, İzmir’deki bu 
kooperatifle ilgili, kooperatiflerle ilgili iş insanları adı altında yaptığınız, kooperatifler kurdunuz 
buralarda, üç tane kooperatif. Bakalım bu kooperatiflere. Bu Çiğli Kooperatifi, Çiğli’deki İmece... 
Değerli Arkadaşlar bakıyorum. Kurucularından Aslan… Pardon. Şenol ASLANOĞLU. Bu Çiğli. 
Şimdi Örnekköy’e gidiyoruz, Örnekköy bu da. Ticaret Sicil Gazetesi Sayın Başkan’ım. Burada da 
bakıyorsunuz Şenol ASLANOĞLU, yine var. Bir de Gaziemir vardı, Gaziemir’i de bulayım size 
şimdi. Değerli Arkadaşlar bu da Gaziemir. Gaziemir de kim var? Gaziemir’de de Selim 
ENSAROĞLU var, Salim ENSAROĞLU bir ismi daha var ama okuyamıyorum burada çok küçük. 
Salime Hanım muhtemelen de bu da akrabası. Ve yine aynı ailedeki arkadaşlar. Yani siz, İzmir’de 
kentsel dönüşüm yaparken bir arkadaşınıza, bu kentin kentsel dönüşümünü teslim etmişsiniz. Bence 
artık siz burada kentsel dönüşüm dairesini kapatın. Hiç de bir işlevi yok artık. Bundan sonra bunun 
yerine bu arkadaşınız kentsel dönüşüm yapsın. Bilemeyiz… Belki bu arkadaşı niye tercih ettiniz? Bu 
arkadaşımızı ilk önce bir isim sahibi yapıp, daha sonra da partinize il başkanı yapabilirsiniz, bu bizi 
hiç ilgilendirmez. Asla da ilgilendirmez. Ama bunu İzmir üzerinde, İzmir Büyükşehir Belediyesi 
üzerinde, yapı kooperatiflerle tanıtım yapmanıza biz karşıyız. Sayın Başkan, bu verilen rakamlarla 
İzmir’deki halkımız bilsin ki, asla ve asla bu paralarla buralar bitmeyecek. Hatta bu paraların %100 
üstüne koysan da bitiremeyecekler. Gelelim ihaleye. İhale nasıl olmuş? Biz ilk önce burada İzmir 
Büyükşehir Belediyesi’nden bir karar alıyoruz. İZBETON’a ve Ege Şehir Planlama’ya kooperatif… 
nasılsa kooperatif adı da vermedik biz. Direk o yerlere devrettik buralara yapsınlar diye, kendileri 
yapsınlar diye. Biraz sonra arkadaşlar da daha önceki şirketle ilgili Ege Şehir Planlama’yla ilgili 
geçmişini muhakkak anlatacak. Belki Özgür Başkan’ımız anlatacak, daha önce İzmir’de yaptığı 
işlerle ilgili. Ben o kadarına girmeyeceğim. Biz burayı verdik. Daha sonra ne yaptı Ege Şehir 
Planlama? Bir tane kooperatif kurdu. Peki Arkadaşlar, bu kooperatif hiçbirisinin, hiçbirisinin… Daha 
doğrusu biraz daha açalım, kooperatifin ismi neydi? Dedi ki; İzmir’deki, Büyükşehir 
Belediyesi’ndeki çalışanlar yapacak, güzel. Hepimiz de mutlu olduk. Hatta biraz espri de yaptık o 
zaman da dedik ki; Çiğli’deki Belediye Çalışanları da bir kısmı %10’u, %20’sini koyalım. Şimdi ben 
soruyorum; burada yapılan kooperatif, yapılacak olan inşaat ve orada şimdi bir kazı başlamış, 2-3 
tane makine çalışıyor. Ben Çiğli’de… Çünkü o açıklamayı yaptıktan sonra, birkaç gün sonra orada 
makinalar girip çalışmaya başlamış. Şimdi buradaki Koopearatifte, buradaki İzmir Büyükşehir 
Çalışanları işin neresinde? Yani bana birisi bunu izah etsin. İzmir Büyükşehir Çalışanları nerede? 
Eğer ki, buradaki üyeler İzmir Büyükşehir Çalışanları ise bu ilanlar niye? Bu sahibinden.com’a niye 
giriyorsunuz? Kooperatif adı yok, hiçbir şey yok ve özel bir şirket bu işi yapıyor. Bakın demin yine 
söyledim; eskalasyon olayı. Çok büyük rakamlar çıkacak ortaya. İnsanlar çok mağdur olacak. Burada 
ana tema, asıl para nereden geliyor? Üyeden. Yani üye para verecek kooperatife. Müteahhit hak ediş 
yapacak. Oradaki toplanan paraları kooperatif müteahhide ödeyecek. Ve sonuçta bir yerde de kat 
karşılığı yapılan yerler… Kentsel dönüşüm oluyor bazı yerlerde ki burası belediyenin kendi yeri. 
Sanırım buradaki o satışı olan kişiler belediyenin çalışanları olacak. Bu konuyla ilgili herhangi hiçbir 
açıklama yapmadınız sayın başkan. Bu konuyla ilgili biz sizden bir açıklama bekliyoruz. Sayın 
Başkan bu kentin… “Bir Başka Tarım Mümkün” dediniz. Bu kentin tarımını Saygıdeğer İzmir 
Büyükşehir Belediye Başkan’ımızın eşine teslim ettiniz. Bence, tarım… 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sayın BOZTEPE toplayalım.  
HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın Başkan’ım zamanım var daha. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: 1 dakikanız var. 
HÜSNÜ BOZTEPE: Bence, Tarım Daire Başkanlığını da kapatın. Bakın Sayın Başkan’ım, bu 
kentin, bu kentin planlamalarıyla ilgili özellikle son 1,5 yıldır tamamen ön sırada oturanlara göre bir 
planlama yapılıyor. Neye göre yapılıyor? Buradaki başvuruların öne alınması da bu şekilde yapılıyor. 
Bence o daireyi de kapatın, o da bir işe yaramıyor. Çünkü orada da taraf var, orada da eş, dost, akraba, 
okul arkadaşları işleri yapıyorlar. Bu daire başkanlığını da kapatın. Bence, benim önerim grubumuz 
ne der bilmiyorum. Bu 3 daire’yi kapatalım, 3 daire başkanlıklarını. Bunun yerine gerçekten işlev 
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görecek Daire Başkanlıkları açalım. Sayın Başkan’ım, tekrar uyarıyorum, bakın, 3 tane kooperatifin 
yöneticisi aynı. Yapmayın bunu, yakışmıyor. İzmir Büyükşehir Belediyesi’ne bunlar yakışmıyor, aynı 
kişi. Bakın, ben esasen bir de aynı kişinin yanında çalışanlar da var burada, kurucu üye, girmek 
istemiyorum fazla. Eğer ki çok fazla… Biraz sonra belki Cumhuriyet Halk Partisi’nden Arkadaşlar 
açıklama yaparlar, burada da o isimlerden söylerim. Yani sadece kendisi değil, kendiside hepsinde var 
ama onun dışında kendi yanında çalışan arkadaşları da bu işin içinde. Eğer ki, siz bu arkadaşı tanıtıp 
bu şekilde İzmir İl Başkanı yapacaksanız…  
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sayın BOZTEPE… 
HÜSNÜ BOZTEPE: Lütfen bu Meclis’in üzerinde, bu kentin üzerinde kentsel dönüşüm üzerinden 
bu işi yapmayın, hepinizi sevgiyle selamlıyorum.  
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Peki. Teşekkür ederiz, teşekkür ederiz. Sayın AYDIN buyurun. 
Değerli Arkadaşlar… (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve 
sözler.) Vereceğim. 
MURAT AYDIN: Sayın Başkan, Saygıdeğer Meclis Üyeleri hepinizi saygı ile selamlıyorum. İki 
husus için söz aldım. Birincisini söyleyeyim; Milliyetçi Hareket Partisi İzmir Büyükşehir Belediyesi 
Grup Başkan Vekili Sayın Salahattin ŞAHİN ve Sayın Uğur İnan ATMACA tarafından İZBETON 
A.Ş görevlileri ve Kentsel Dönüşüm Dairesi Başkan’ımız ile Kentsel Dönüşüm Daire Başkanı Proje 
Uygulama 2. Şube Müdür Vekilimiz hakkında suç duyurusunda bulunulmuştur. Büyük bir âlâ ile vala 
ile “Efendim burada büyük yolsuzluklar yapılıyormuş.” lafları ile suç duyurunda bulundular. 8 Aralık 
2022 tarihli İzmir Cumhuriyet Başsavcılığının verdiği takipsizlik kararını göstermek istiyorum. İzmir 
Cumhuriyet Başsavcılığı... (Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve 
sözler.) İzin verin. Beni dinlerseniz ben ne kadar bağımlı ne kadar bağımsız olduğunu anlatırım size. 
İzmir Cumhuriyet Başsavcılığı kamu görevlisi olan, bahsettiğim görevlilerimiz ile ilgili; “İzmir 
Valiliğinin soruşturma izni vermemesi nedeniyle inceleme yapılmasına yer olmadığına karar verir” 
veya “Verdi.” ve ayrıca, hani zaman zaman bana da soruyorlar ya burada, “hukukçuluğunuza 
güveniyoruz, burada bir hukuksuzluk var.” diyor bazen arkadaşlar. İZBETON A.Ş Yetkilileri ile ilgili 
olarak da İzmir Cumhuriyet Başsavcılığının görüşü şu; “İddia konuları hakkında mevzuata aykırı bir 
durum tespit edilemediğinden, usulüne uygun protokol yapılan İZBETON A.Ş yetkilerinin suç teşkil 
eden herhangi bir eylemi de tespit edilmediğinden haklarında kamu adına kovuşturmaya yer 
olmadığına karar verilmiştir.” Hani fikr-i takip yapmak adına söylüyorum bunu. Bazen bir şey ortaya 
atıyoruz, arkasını getirmiyoruz. Gündemin içerisinde kaynayıp gidiyor. Bunu da belirtmek isterim. Bu 
konudaki soruşturma bu şekilde sonuçlanmıştır. Gelelim diğer meseleye. Açılışta siz de söylediniz, bu 
ülke hukuk ve demokrasisi bakımından çok karanlık günlerden geçiyor Sayın Başkan’ım. Otoriter ve 
totaliter yönetim anlayışının neredeyse faşizme dönüştüğü bir dönemden geçiyoruz. Bu ülkenin siyasi 
iktidarı, ülkenin milli iradesiyle, halkın tercihleriyle, bulduğu her fırsatta kavga etmeye devam ediyor. 
Bunlardan birisini bu gün İstanbul’da yaşadık. İstanbul Büyükşehir Belediye Başkan’ımız Sayın 
Ekrem İMAMOĞLU hakkında kamu görevlisine hakaret suçundan 2 yıl 7 ay 15 gün hapis cezası 
verildi. Önce şunu söyleyelim, Herkes müsterih olsun. Sayın Başkan görevinin başındadır. Hakkında 
verilen ceza, önce bölge adliye mahkemesinin yani istinaf incelemesinin, eğer oradan da geçerse 
Yargıtay’ın incelemesine yani temyiz incelemesine tabidir. Dolayısıyla bu karar hükmü 
kesinleşmemiş olduğu için sayın başkan hakkında ne bir siyasi yasaklılık söz konusudur, ne görevini 
yapamama ile ilgili bir durum söz konusudur. Güncel siyaset bakımından etkisi budur. Fakat bir 
hukukçu, 35 yıldır hukuk eğitimi uygulaması yapan bir hukukçu olarak içimin ezildiğini burada ifade 
etmek zorundayım. Bu kadar zorlama, bu kadar hukuk dışı, bu kadar usul dışı bir yargılamayla 
Türkiye ender sayıda karşılaşmıştır. Binlerce davaya baktım, girdim, inceledim. Bu gün mahkeme… 
Burada Mahkeme Kararlarını eleştiririm. Çünkü, bu mahkemenin kararı siyasidir. Çok açıkça siyasi 
saiklerle verilmiştir. En kutsal hak olan savunma hakkını bile yok sayarak, savunma avukatlarının 
savunma için süre taleplerini bile reddederek, bir an önce davayı bitirmek kaygısıyla, duruşmayı saat 
16.00’ya erteleyerek, hiç görülmedik bir şekilde, yargı tahammüllerinde görülmedik bir şekilde 
16.00’ya erteleyerek bu hükmü, önceden verilmiş bu hükmü tefhim etmiştir. Şunu net söyleyelim; 
Sayın Ekrem İMAMOĞLU’nun sözleri yerli ve milli hukukumuz bakımından da, uluslararası hukuk 
bakımından da suç teşkil etmez. Çünkü hem bizim yasamız, hem Anayasamız, hem de Avrupa İnsan 
Hakları Sözleşmesi kişilerin ifade özgürlüklerinin sınırlarını çizmiştir. Buradaki sınır bellidir. Şiddeti 
ve terörü övmedikçe, ırkçı ayrımcı bir söylemde bulunmadıkça, eylemler, söylemler suç teşkil etmez. 
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Hem bizim Anayasa Mahkememiz hem Avrupa İnsan Hakları Mahkememiz, defaatle karar verdiği 
üzere bir söz kendi bağlamından koparılarak sadece cımbızla çekilip, ışığa tutularak bu söz hakaret 
midir, değil midir diye tartışılmaz. O sözün söyleniş biçimine, zamanına, geri planına bakmak gerekir. 
Özetle; sözü bağlamından koparmamak gerekir. Sayın İMAMOĞLU’nun bu sözü hangi saikle 
söylediğini herkes biliyor. O sözün kime yönelik olduğunu da herkes biliyor. O sözün 
söylenmesinden aylar sonra, aylar sonra soruşturma açılmasının, davaya dönüştürülmesinin ne demek 
olduğunu da Türk Milleti biliyor. Halkın iradesiyle kavga etmenin hukuki ve siyasi sonuçlarını 
hepimiz göreceğiz. Halkın iradesi ile kavga edenlerin, yargı ya da bürokrasi eliyle siyaseti dizayn 
edenlerin ne duruma geldiğini tarih bize her zaman göstermiştir, yine gösterecek. Avrupa İnsan 
Hakları Mahkemesi Fransa’yla ilgili verdiği kararını mesela bunu çok açık tartışıyor. O dönemdeki 
Fransa Cumhurbaşkanı SARKOZY, bir çiftçiyle bizde de benzeri olduğu gibi, bizde ki; “Ananı da al 
git.” söylemine benzer bir ondan çok daha kaba bir sözle bir çiftçiye hakaret ediyor. Ve bir başka 
çiftçi örgütü onun söylediği bu sözü bir kartona yazarak SARKOZY’e gösteriyor. Bunun üzerine bu 
kişi yargılanıp ceza aldı. Ve Avrupa İnsan Hakları Mahkemesi şunu söyledi; “Sözü bağlamından 
koparamazsınız. O sözün hangi saikle söylendiğini göz ardı edemezsiniz.” Sayın İMAMOĞLU’nun 
bu sözü kendisine hakaret eden İçişleri Bakanı’nın sözüne yönelik bir sözdür. İçişleri Bakanı’nın 
hakaretlerine ses çıkarmayanların, İçişleri Bakanı’nın herkese bağırıp çağırmasına ses 
çıkarmayanların bu hakaretlere cevap verenlere karşı söyleyeceği sözlerin bu olması ve bunun yargı 
eliyle yapılması içimizi acıtmaktadır. Ne Sayın İçişleri Bakanı’nın ne Sayın AK Parti Genel 
Başkanı’nın ne diğer bakanların ne bürokratların ne bizim ne bir başkasının kimseye bir hakaret hakkı 
yoktur. Ama hakaret eden cevabını alır. Ve o cevabı hukuk çerçevesinde tartıştığımızda bu gün karar 
çıkmaz. Bakın mahkeme ne söylüyor? Diyor ki; “Heyet halinde çalışan Yüksek Seçim Kurulu 
Üyelerine hakaret edilmiştir.” Şimdi, bu tartışmanın neden buraya geldiğini, bu kararı neden siyasi 
bir karar olduğunu burada izaha gerek yok. Herkesin aklı da vicdanı da buna yeter. Şunu anlatmaya 
çalışıyorum. Herkese sesleniyoruz. Hiçbir yargı kararı hukuk dışı verilmiş, adalet dışı verilmiş hiçbir 
yargı kararı, hiçbir idari ve bürokratik baskı, hiçbir ekonomik baskı, hiçbir soruşturma tavrı 
Cumhuriyet Halk Partisi’nin özgürlük ve demokrasiyi ve Cumhuriyet’e sahip çıkma iradesinde bir 
milim oynamasına yol açmayacaktır. Bu çabalar beyhudedir. Ne bir adım geri gideriz, ne bir söz eksik 
söyleriz. Bizi bu şekilde yıldıracaklarını düşünenler tarih önünde, hukuk önünde ve halkın vicdanında 
hesap verirler. Ve yine herkes… Yine herkes müsterih olsun. Bu ülkede hukuk üstün, adalet daim 
olacak. Bunu başaracağız, bunu hep beraber başaracağız, hep birlikte başaracağız. Ve halkın seçilmiş 
Belediye Başkanlarına, Milletvekillerine, atarlanan atanmışlara, halk gerekli cevabı verecektir. 
saygılar sunarım. (8 dakika 28 saniye) 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Peki, çok teşekkür ediyorum. Sayın HIZAL buyurun. Salahattin 
Bey size vereceğim. 
ÖZGÜR HIZAL: Evet. Sayın Başkan, Murat Bey’i dinlerken gerçekten ilgiyle dinledim kendisini. 
Ama şunu da söylemek istiyorum; bu ne yaman çelişki? Konuşmasının başında Savcılığın vermiş 
olduğu bir Karardan bahsediyor. 
MURAT AYDIN: Bilgi verdim sadece. 
ÖZGÜR HIZAL: Bilgi veriyor… Soruşturma izni verilmemesinden dolayı Savcılık, İzmir 
Büyükşehir Belediyesi Bürokratlarıyla ilgili herhangi bir soruşturma açmıyor. Bunun hukuki 
yönünden bahsediyor ve diyor ki; “Savcılık böyle bir karar verdi.” İzmir Cumhuriyet Başsavcılığı… 
“Bu hukuki.” diyor, “Bu hukuki.” diyor… (Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) bunu, bunu, bunu diyorsunuz… 
MURAT AYDIN: Bilgi verdim sadece. 
ÖZGÜR HIZAL: Öbür taraftan bir saniye sonra tam bir saniye sonra; “Ne karanlık günlerden 
geçiriyoruz.” gibi tamamen politik bir söylemle bir Mahkeme Kararını eleştiriyor. Şimdi biz 
Hukukçular, Avukatlar Yargıçlar, hukukla ilgilenen kişiler ebetteki Mahkeme Kararlarını 
eleştirebilirler. Mahkeme Kararları elbette ki eleştirilir. Hukuk budur. Az önce kendisinin de dile 
getirdiği gibi. Yerel Mahkeme bir karar veriyor, bu kararı ilgili yerlerde temyiz aşamaları var ve bu 
aşamalar geçirilecek. Ama Türkiye Cumhuriyeti Vatandaşları, 81 milyon tamamı, hiç kimsenin hiç 
kimseye hele hele Kamu Görevlisi… Kamu görevini icra eden bir kişiye görevinden ötürü hakaret 
etmek, küfretmek hakkına sahip değildir. Çok net, nokta. Ben bu gün burada, İzmir Büyükşehir 
Belediyesi Meclis Üyesi olarak, AK Parti Grup Başkan Vekili olarak burada herhangi bir 
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arkadaşımıza hakaret edebilir miyim? Edemem. Herhangi bir arkadaşımız bize hakaret edebilir mi? 
edemez. Edersek ne olur? Mahkemelerde gerekli yargılamalar yapılır. Ben burada hakaret içermeyen, 
bakın hakaret içermeyen bir ifade kullandım. Biraz sonra yine aynı ifadeyi kullanacağım. Suç 
duyurusunda bulunuldu. Hukuki hakkı mıydı? Evet, hukuki hakkıydı. Bende kendimi bir Türkiye 
Cumhuriyeti Vatandaşı olarak, Sayın Savcı’nın karşısına gittim ve ifademi verdim, savunmamı 
yaptım. Şimdi siz, bir Mahkeme Kararını adeta hazine bulmuşçasına, bir çıkmazdan çıkmaz çabasıyla 
üzerine atlar, çöreklenir ve buradan bir politik ve siyasal bir hazine elde etmeye çalışırsanız bu 
gerçekten çok yazık olur, çok yazık olur. Onlarca, yüzlerce, binlerce belki de milyonlarca kararlar 
verildi. Sayın AYDIN, artık eski bir yargıç demeyeceğim ama bir avukat olarak girdiği mahkemelerde 
ve davalarda bu yönde lehine ya da aleyhine onlarca karar verildiğini biliyor. Dolayısıyla onu 
kastetmemişti, bunu kastetmişti gibi bir tartışma tamamen politik bir tartışma. Bu tartışmaya bu 
Meclisin esasında girmemesi gerekiyor. Bu tartışmayı, bu tartışmayı başka platformlarda 
yapabilirsiniz. Bunun da farkındayım. Anketler kötü, 6’lı Masada bir takım sorunlar var, aday 
konusunda problemler yaşanıyor, aday arıyorsunuz, aday bulamıyorsunuz. Bir aday çıkartmak 
niyetindesiniz, o aday başka rakipleri var. 6’lı Masada ki diğer bileşenler buna itiraz ediyor, vesaire 
vesaire…(Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Bunları 
burada konuşmayacağım burada elbette ki ama sorun bu, sorun bu. Buradan bu Mahkeme Kararından 
böyle bir politik sonuç çıkarmaya çalışmayın. Şimdi gelelim asıl mevzumuza; İzmir’e ve İzmir 
Büyükşehir Belediyesine. Hüsnü Bey bir konuya girdi. Neydi? “Çiğli’de, Çiğli’de, İzmir Büyükşehir 
Belediyesi, İzmir Büyükşehir Belediyesi çalışanlarımıza konut yapılması amacıyla bir arsayı tahsis 
ettik. Kime tahsis ettik Arkadaşlar? Ege Şehir Planlama Müşavirlik Teknoloji Anonim Şirketi’ne. 
Kimin şirketi bu? İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin Şirketi. Anonim Şirket demiyoruz. Anonim Şirket 
ama İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin Şirketi. Özel bir şirket değil. Hani İlbank diyorsunuz ya anonim 
şirket. İlbank sizin söylediğiniz gibi söylemiyoruz. Bu, İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin şirketi. 
peki… 
MURAT AYDIN: Şirket ama.  
ÖZGÜR HIZAL: Şirket tabi.  
MECLİS I. BAŞKAN VEKİL: Evet. 
ÖZGÜR HIZAL: Ticaret kanuna tabi bir şirket…(Salondan ses kayıtlarında 
anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Evet, şimdi dedik ki güzel bir uygulama. İzmir 
Büyükşehir Belediyesi’nin sizin o “Emekçi” dediğiniz, bizim de kabul ettiğimiz, gerçekten emekçi 
olan çalışanlarımıza “Konut yapsın.” dedik. Milyonlarca liralık kamunun arsasını verdik. Peki, bu 
şirket ne yaptı? Bu şirket aldı bu işi, “Ben yapamayacağım bu işi.” dedi, “Ben beceremeyeceğim.” 
dedi, “Ben kabiliyetsizim.” dedi. Bir kez daha söylüyorum. Beceriksizlik, kabiliyetsizlik. Bu bir 
hakaretse ayrı mesele. Hakaret olmadığını düşünüyorum. “Ben kabiliyetsizim.” dedi, “Ben bunu 
yapamayacağım.” dedi, “Ben bu işi alıyorum, bir kooperatife veriyorum.” dedi. Kooperatifin 
detaylarını Hüsnü Bey verdi. Şimdi size Sayıştay Raporunu okuyorum arkadaşlar. Ege Şehir 
Planlama’yla ilgili. “Şirketin 90’lı yıllarda EVKA-1, Ev Kazandırma Projesi, EVKA-2, EVKA-3, 
EVKA-4 ve Olimpiyat Köyü gibi büyük Konut Projeleri gerçekleştirdi. Ancak 2000 yılından sonra 
faaliyetlerin durma noktasına geldiği…” gibi bir ifade kullanarak devamında; Şirket Yönetim Kurulu 
6102 sayılı Kanuna göre minimum 1 kişiden bile oluşabilecek iken, Yönetim Kurulu için 11 Yönetim 
Kurulu Üyesi atanmış arkadaşlar. Bu şirketin bir ara çalışan sayısı 4’müş, 4, 4. Sonra 21’e çıkmış, 
şuan da 43’e çıkmış arkadaşlar. Bu şirkete 2017 yılından 2022 yılına kadar ödenen, ödenen yönetim 
kurulu giderleri, ben size söyleyeyim; 2 milyonun üzerinde arkadaşlar. Zararlarından bahsedecek 
olursak çok daha yüksek. 2021 yılında bu şirket ilk 9 ayda 5 milyon zarar etmiş. 5 milyon zarar etmiş.  
HÜSNÜ BOZTEPE: Hiçbir şey yapmadan. 
ÖZGÜR HIZAL: Hiçbir şey yapmadan, hiçbir şey yapmadan, hiçbir faaliyeti yok. Şimdi biz bunun 
eleştirmeyecek miyiz? Buna hayır demeyecek miyiz? Bu kimin parası? Ve birileri çıkıyor bir de video 
çekiyor. İzmirlilerin karşısına geçerek, “İzmir Büyükşehir Belediyesinin beceremediği kentsel 
dönüşümü biz gövdemizi koyarak becereceğiz.” diyor. İzmir Büyükşehir Belediyesini bu noktaya 
düşürmeye kimin hakkı var arkadaşlar? Yazık değil mi, günah değil mi? Biz asla kooperatifçiliğe 
karşı değiliz, asla kentsel dönüşüme karşı değiliz, asla İzmir Büyükşehir Belediyesi Çalışanlarına bir 
konut yapılmasına karşı değiliz. Ki; kaldı ki teknik olarak bu arkadaşlardan para alamazsınız. 
Kimden? İzmir Büyükşehir Belediyesi Çalışanlarından. Ben buradan söylüyorum kendilerine. Hem 
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bunlar para verecek, aidat ödeyecekler, milyonlarca lira ceplerinden para harcayacaklar, maaşlarını 
alacaklar bu kooperatife verecekler, konut yapılacak diye… Bu şirkete verecekler. Hem de bu şirket 
gidecek birilerine o arsayı peşkeş çekecek, o arsa üzerinden birileri rant elde edecek. Hadi oradan 
derim. Günah değil mi?  
HÜSNÜ BOZTEPE: Vatandaştan para toplayacaklar. 
ÖZGÜR HIZAL: Yazık değil mi? Bırakın bu işleri. Bir de vatandaştan para toplayacaklar. Şimdi 
gelelim diğer kentsel dönüşüme arkadaşlar. Bu elimde bir bilanço. Bu bilanço İzmir Büyükşehir 
Belediyesinin en önemli şirketi olan, amiral şirketi olan İZBETON’un. Beyefendinin, Genel Müdür 
arkadaşı. Sen Mali Müşavirsin o da Hukukçu. Bilanço okumayı bilirsin, bilanço okumayı bilirsin. Al 
bu bir bilanço…(Salondan ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Bu 
da bu da… Sayıştay Raporu. Şimdi Arkadaşlar, İZBETON’un Bilançosu sizin yayınladığınız bilanço, 
Sayıştay Raporundaki bilanço. Diyor ki bu bilanço da; “İzmir Büyükşehir Belediyesinin Şirketi 
İZBETON, 6102 sayılı Ticaret Kanununa göre esas sermayesinin 3’te 2’sinin karşılıksız kalması 
nedeniyle…” Ben bunu, bu şekilde tabi yapmıyor ama bir hukukçu olarak yorumunu söylüyorum. 
Her hukukçu bunu söyler. Karşılıksız kaldığından dolayı şu anda borca batıktır ve iflasın eşiğindedir. 
Aksini kimse iddia edebilir mi? Edemez. 
(SALONDAN: eder.) 
ÖZGÜR HIZAL: Edemez. Şimdi Kıymetli Arkadaşlar, İZBETON’un geçen yılki zararı; 52 
milyonmuş arkadaşlar, 52 milyon. Bu yılki zararı… Düzeltiyorum, bu yılki zararı 52 milyonmuş, 52 
milyonmuş, geçen yıl 8 milyon zarar etmiş. Şimdi bunu ben gösterdim. Bir kez daha göstereceğim. 
Ağlanacak halinize gülün arkadaşlar, gülün. Gülüyorsunuz ya. Bir tablo göstereceğim. İzmir’in 
geldiği noktayı göstereceğim. 
(SALONDAN: Bununla mı sunuyorsun?) 
ÖZGÜR HIZAL: Şunu zoomlar mısınız? Bu çok önemli bir konu arkadaşlar. İZBETON’un ciroları. 
İZBETON, İzmir Büyükşehir Belediyesinin tek müşterisi. İhaleye giriyor %1 kırımla işi alıyor. % 1 
kırımla, bazen % yarım kırımla işi alıyor ve başka hiçbir şirket, aynı işi yapan başka hiçbir şirket bu 
işe giremiyor ve girmiyor. 2018 yılında, 1 milyar 30 milyonluk ciro yapmış. Başkan’ım siz yine eski 
İZBETON Genel Müdürü değil misiniz Sayın Başkan’ım? Siz çok iyi bilirsiniz bu işleri… (Salondan 
ses kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) evet. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sayın HIZAL, Sayın… 
ÖZGÜR HIZAL: O dönemden bahsediyorum işte. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sayın HIZAL. 
ÖZGÜR HIZAL: Tamam Başkan’ım devam ediyorum. 1 milyar 30 milyon 2018 yılındaki ciro. 
2020, 524 milyon.  Pardon… 2019, 524 milyon. 2020, 540 milyon, 2021 içler acısı durum 125 
milyon, bu yıl 104 milyon. Soruyorum nerede bu paralar, nerede bu paralar? Cirolar ortada. 
İZBETON’a devrettiğimiz, İZBETON’ a devrettiğimiz Kentsel Dönüşüme sıfır lira para harcayan 
İZBETON, nereye para harcıyor? Bu Kentsel Dönüşüme neden para harcamıyor? Yola para 
harcamıyor, asfalta para harcamıyor, kaldırıma para harcamıyor. Herhalde dedik ki, kentsel dönüşüme 
para harcıyordur. Kentsel Dönüşüme para harcamıyor. Nerede bu paralar? Kime nereye gidiyor bu 
paralar? İzmirliler adına bir kez daha soruyorum.  
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Evet. 
ÖZGÜR HIZAL: İZBETON… Sayın Başkan bitiriyorum. Bu çok önemli bir konu, çok önemli bir 
konu. Gerçekten bu İzmir için çok kıymetli bir… Yarın…  
HÜSNÜ BOZTEPE: Hepsi kapınıza toplanacak. Göreceksiniz. 
ÖZGÜR HIZAL: Yarın bu Kooperatif Üyeleri, bu Kooperatif Üyeleri, İzmir Büyükşehir 
Belediyesinin kapısının önüne gelecekler. “Bizi sizin elinizle dolandırdılar, sizin adınızla 
dolandırdılar.” diyecekler arkadaşlar. Ben de İzmir Büyükşehir Belediyesinin bir Meclis Üyesi olarak 
Onurlu ve Şerefli Meclisin bir Üyesi olarak bundan büyük üzüntü duyarım. Bu doğru bir yaklaşım 
değil. Yarın, o üyeler buraya gelecek. O üyelerin bir kısmı bu gün üyelikten çıkmak için çaba 
gösteriyorlar. İzmir Büyükşehir Belediyesinin öyle ya da böyle az da olsa… 
HÜSNÜ BOZTEPE: İsmi kullanıyorlar, İzmir Büyükşehir Belediyesinin. 
ÖZGÜR HIZAL: Yavaşta olsa… Ona geleceğim… Yavaşta olsa bir ketsel dönüşüm anlayışı vardı, 
kentsel dönüşüm anlayışı vardı. Bunu eleştiriyorduk, “Yavaş yapıyorsunuz.” diyorduk. Ama bir 
anlayış vardı. Siz o anlayışı aldınız çöpe attınız. Saçma sapan bir kooperatif anlayışı getirdiniz. Bir 
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saadet zinciri kurulmasına sebep oldunuz. Saadet Zinciri… Bu saadet zincirini kurarken İzmir 
Büyükşehir Belediyesinin adını kullanıyorlar. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sayın HIZAL, toparlayalım. 
ÖZGÜR HIZAL: Günah, yazık. İzmir Büyükşehir Belediyesi çalışanlarına da yazık, İzmir 
Büyükşehir Belediyesine de yazık, İzmirlilere de yazık, hepinize, her şeye yazık. İzmir Büyükşehir 
Belediyesinin şirketlerini bu noktaya getirmeye kimsenin hakkı yok. Ama hiç kimsenin hakkı yok 
Teşekkür ediyorum. (13 dakika 25 saniye) 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Peki, teşekkür ederim. Salahattin Bey buyurun. …(salondan ses 
kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.)  Salahattin Bey’e vereceğim, sırayla 
vereceğim. Salahattin Bey daha önce… 
SALAHATTİN ŞAHİN: Sayın Başkan’ım, Sayın Meclis, Bürokratlarımız, Basınımızın Temsilcileri, 
İzmirliler hepinizi sevgiyle, saygıyla selamlıyorum. Evet, bugün konuşmama kıssadan hisseyle 
başlamak istiyorum. Yaşlı karı-koca ev işlerinde zorlanırlar, oğullarını evlendirirler. Fakat gelinin ev 
işleriyle alakası yoktur. Kayınpeder; “kızım ortalığı bir süpürsen.” deyince, gelin; “Baba süpürge 
yok.” der. Adam süpürge alır fakat gelin yine süpürmez. Kayınpeder tekrar sorar; “Kızım, ‘süpürge 
yok.’ dedin, aldım. “Neden süpürmüyorsun?” diye sorar. Gelin cevap verir; “Baba tozları toplayacak 
kürek yok.” Adam kürek de almasına rağmen gelin yine süpürmez. Kayınpeder sorar; “Kızım, 
‘süpürge yok’ dedin, aldım. ‘Kürek yok’ dedin, aldım. Fakat hala iş yapmıyorsun.” Gelin cevap verir; 
“Baba süpürge var, kürek var ama yürek yok, yürek yok.” der. Yani, Sayın Başkan’ım anlattığım bu 
hikâye tam olarak sizin yönetim anlayışınızı betimliyor. Her şeye bir bahaneniz var ama hizmete 
gelince deve kuşu gibi kafanızı kuma gömüyorsunuz. Her fırsatta Merkezi Hükümet tarafından 
engellendiğimizi, İzmir’de toplanan vergilere oranla İzmir’e yatırım yapılmadığını ifade ediyorsunuz. 
Bırakın buna halkımız karar versin. Siz kendi yetki alanınızdaki işleri tam ve eksiksiz yapın. Altyapı 
sorunlarını çözememiş, ulaşımda sınıfta kalmış, kentsel dönüşümde kaplumbağa modeliyle yürüyen, 
turizmden bihaber, yenilenebilir enerji kaynaklarını kullanamayan, sürdürülebilir, çağdaş kent 
yaşamına yabancı bu yönetim anlayışınız iflas, iflasın eşiğindedir. Bütün bunları göz ardı edip, 
“cambaza bak.” anlayışıyla İzmirli Hemşehrilerimizin geleceğini çalıyorsunuz. Merkezi Hükümet her 
ile topladığı vergi kadar yatırım yaparsa düşük vergi gelirine sahip iller hizmetlere nasıl erişim 
sağlayacak? Gelin bir özdeşim kuralım. İzmir Büyükşehir Belediyesi olarak birçok gelir kalemine 
sahibiz. Örneğin; altyapı katılım payları, yol bedelleri, otopark bedelleri, birincil, birinci sınıf gsm 
ruhsat harçları ve benzerleri. Şimdi soruyorum; siz bu gelir kalemlerini elde ettiğiniz ilçelere aynı 
şekilde yatırım yapıyor, yapıyor musunuz? Merkezi Hükümeti suçluyorsunuz, ya siz eleştirdiğiniz 
şeyi uygulayabiliyor musunuz? Yapamazsınız. Çünkü bu durum hayatın olağan akışına aykırı. Eğer 
bunu yapabilmiş olsaydınız, Alsancak’ta Mithatpaşa Caddesinde, Karşıyaka’da, Bornova’da, Buca’da 
topladığınız milyarlarca lira otopark bedelleriyle onlarca katlı otopark yapmanız gerekirdi. Hani 
nerede bu otoparklar? Gelelim altyapı katılım paylarına. 20-25 sene önce yapılmış altyapı 
tesislerinden tahsil ettiğiniz pis su ve temiz su katılım paylarını tahsil ettiğiniz ilçelere aynı şekilde 
yatırım yaptınız mı? Bir başka örnek, yol bedelleri. 15 metrenin üzerindeki yolların bedelleri İzmir 
Büyükşehir Belediyesi tarafından tahsil ediliyor. Sizin mantığınızla gidersek hiçbir zaman ova 
yollarına yatırım yapmamıza, yapmamıza… Yapamamamız gerekir. Başkan’ım bu örnekleri 
çoğaltmamız mümkün. Gördüğünüz gibi İzmir Büyükşehir Belediyesi Yönetimi olarak siz gelir elde 
ettiğiniz ilçeye değil İzmir’in bütününe yatırım yapmak zorundasınız. Merkezi Hükümette aynı 
şekilde Türkiye’nin her yerine hizmet götürmek zorunda. Artık bu tür mesnetsiz ifadeleri bir yana 
bırakın asli görevinize ve İzmirli Hemşehrilerimize verdiğiniz sözleri hatırlayın. “Bütçemizin 
%42’sini yatırıma ayırdık.” diyorsunuz; Fakat biz 4 yıldır bunun karşılığını göremiyoruz. Elimizde 
kokan bir şehir, taşan bir şehir, bitmeyen opera binası, yeterli kapasiteyle, yeterli kapasiteye 
ulaştırılmamış arıtma tesisleri, köstebek yuvası yollar, başlanmamış kentsel dönüşüm etapları, susuz 
turizm bölgeleri, arapsaçı trafik, Türkiye’nin enflasyona endeksli en pahalı suyu, plansızlık… tekrar 
söylüyorum; süpürge var, kürek var ama sizde bu işleri yapacak yürek yok. Evet, yine İZSU Genel 
Müdürlüğü bir, basından aldığım bir paragraf ve ona ilaveten yine sözlerim var. “İZSU Genel 
Müdürlüğü daha önce tespit edilip çalışma yapılan noktalardan şikâyet gelmediğini ve şehir 
genelinde çağrı merkezine sadece 35 talep ulaştığını kaydetti. Geçmişte şehrin birçok noktasında 
yaşanan su baskınları tamamlanan altyapı çalışmalarıyla son buldu. ‘Dirençli Kent İzmir’ hedefi 
doğrultusunda 2019 yılının Nisan Ayı itibarı ile İzmir’in Yağmur Suyu Kanallarının inşa edilmesi için 
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çok sayıda projeyi tamamlayan İZSU Genel Müdürlüğü şu ana kadar toplam 220 kilometre Yağmur 
Suyu Kanalı inşa etti. Yaklaşık 200 noktada tamamlanan yatırımlarla bazı bölgelerde kronik hale 
gelen su baskını riski tamamen sona erdi.” Evet, böyle bir basına İZSU’muzun yaptığı bir 
açıklamadan aldığım paragraf. Sayın Başkan’ım şaka gibisiniz. Bu haberi kaleme alıp basına servis 
eden arkadaş İzmir’de yaşamıyor mu? Dün yağan yağmurda Kemeraltı başta olmak üzere İzmir’in 
her tarafı aynı manzarayı tekrar yaşadı. Tekrar söylüyorum, kulaklarınızı açın iyi dinleyin; 220 
kilometre değil 1220 kilometre Yağmur Suyu Kanalı yapsanız da bu kanalları ayrı bir toplama sistemi 
yapmadığınız sürece sorunun çözülmesi, su baskınlarının mağduriyetlerinin giderilmesi mümkün 
değil. Yağmur suyu kanalı yapıyorsunuz sonra bu kanalları tekrar pis su kanallarına bağlıyorsunuz. 
Bu ne perhiz, bu ne lahana turşusu? Evet Sayın Başkan’ım, maalesef İzmir olarak yağmuru unutmuş 
durumdayız.  
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Sayın ŞAHİN toparlayalım.  
SALAHATTİN ŞAHİN: Mazgallar temizlenmiyor, daha önceden hazırlıklar yapılmıyor. Hani 
yağmuru demek ki… Evet, yağmura, suya ihtiyaç var ama yağmur yağmamasına alışmış bekliyoruz. 
Evet, teşekkür ederim. (10 dakika 2 saniye) 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Evet, Sayın ŞAHİN’e teşekkür ediyoruz. Sayın ÇAMUR buyurun. 
Sizden sonra Meclis’i kapatacağım. 
GAMZE GÜL ÇAMUR: Ben, ben… Başkan’ım zaten çok kısa konuşacağım. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Buyurun. 
GAMZE GÜL ÇAMUR: Değerli Başkan’ım, Sevgili Meclis Üyesi Arkadaşlarım… (Salondan ses 
kayıtlarında anlaşılamayan/ayrıştırılamayan sesler ve sözler.) Yok, cevap hakkı doğuracak bir şey 
söylemeyeceğim. Ben sadece Salahattin Bey’in bir söylemine toplumsal cinsiyet eşitliği bakış açısıyla 
bir cevap vermek istiyorum kısaca. Biz, İzmir Büyükşehir Belediyesi olarak, gelin alıp da geline 
süpürge yaptıracak bir de kürek verecek halimiz yok. Biz çözüm üretiyoruz. Gelin bunu yapmak 
istemiyorsa oğlumuza yaptırıyoruz ya da kendimiz yapıyoruz. O nedenle sadece bunu söylemek için 
söz aldım Başkan’ım. 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Çok teşekkür ederim. 
GAMZE GÜL ÇAMUR: Bence Salahattin Bey bu konuda şaka yaptı galiba. (37 saniye) 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Çok, çok teşekkür ederim.  
 
VII. ÜÇÜNCÜ BİRLEŞİMİN GÜN VE SAATİNİN TESPİTİ VE KAPANIŞ 
MECLİS I. BAŞKAN VEKİLİ: Değerli Arkadaşlar, Değerli Arkadaşlar bir sonraki Meclis 
Oturumumuz 16 Aralık 2022 Cuma günü, saat: 18.00’da yine bu salonda. Teşekkür ederim, Meclis’i 
kapatıyorum. 
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